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Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 
 

 

 
Testületi ülés ideje: 2022. november 24. 
Testületi ülés helye: Kaposvár Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatal Kaposvár, Kossuth 
tér 1. I. emelet Díszterem 
 
 
 
Pult Név Voks Frakció 
 
14 Szita Károly polgármester 1 - 
17 Bereczki Dávid tanácsnok 1 - 
30 Borhi Zsombor alpolgármester 1 - 
2 Czimmermanné Németh Andrea tanácsnok 1 - 
4 Csutor Ferenc tanácsnok 1 - 
7 Dér Tamás alpolgármester 1 - 
11 Felder Frigyes képviselő 1 - 
6 dr. Giber Vilmos tanácsnok 1 - 
28 Kárpáti Tímea tanácsnok 1 - 
15 Mihalecz András tanácsnok 0 - 
16 dr. Nadrai Norbert József képviselő 1 - 
8 Nagy Attila tanácsnok 1 - 
3 Perlaki József tanácsnok 1 - 
13 Pintér Attila  1 - 
9 dr. Pintér Rómeó alpolgármester 1 - 
31 dr. Szép Tamás tanácsnok 1 - 
18 Kukuly Sándor Mihály képviselő 1 - 
10 Torma János tanácsnok 1 - 
 
 
Az ülésen megjelent képviselők és a meghívottak nevét a jegyzőkönyv 1. számú mellékleteként 
csatolt jelenléti ív tartalmazza. 
A meghívó a jegyzőkönyv 2. számú mellékleteként csatolva. 
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-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 

 
Szita Károly polgármester köszöntötte a jelenlevőket a Közgyűlésen, Megállapította, hogy 
17-en vannak jelen, így a képviselő-testületi ülés határozatképes. Az előző ülés óta történtekről 
tájékoztatta a jelenlevőket. Elindult a LED csere program, amelynek a lényege, hogy Kaposvár 
polgárainak ingyen LED izzókat adnak bizonyos feltételekkel. December 12-ig lehet élni ezzel 
a lehetőséggel. Megköszönte dr. Pintér Rómeó munkáját ebben a programban. Kérte, hogy az 
utolsó időszakra készítsenek újabb reklámot ennek a programnak, hogy minél többen 
igényelhessék az izzókat. Ursula von der Leyer elnök asszonyhoz fordult levélben, hogy 
változassanak a politikájukon, de még nem kapta meg a választ. Ismertette a levélben leírt 4 
pontos kérését, melyet a települések több, mint 80%-a támogatott. Nagy kihívás volt, de 
megcsinálták, hogy a drasztikus áremelkedések miatt folytatni tudják az úszó nemzet 
programot, amelyen az első és második osztályosok vesznek részt. Schmidt Ádám államtitkár 
úr támogatásával bruttó 73 millió forintot kaptak erre a programra, hogy az uszoda nyitva 
tarthasson. Örömhírt közölt, mivel az úszónemzet programot Egerszegi Krisztina úszó is 
meglátogatta.  Rövidpályás úszó országos bajnokságot tartottak az uszodában, ahol rekordok 
sokasága dőlt meg. A kaposvári sportiskolások is kiválóan szerepeltek. A következő országos 
bajnokságra is pályázott a város és véleménye szerint van esélye a városnak a nyerésre. Elindult 
a levegőminőség mérés a városban. Az adatok nyilvánosak. Az eddigi elemzések alapján 
Kaposvár levegőminősége jó, kivétel délután 5 és este 10 között, mikor befűtenek. Elkezdtek 
egy helyes fűtésre vonatkozó kampányt. Kérte, hogy ismertessék meg a kaposváriakat, hogy 
mivel lehet fűteni a saját maguk és a közösség egészsége érdekében is A felújítások, 
beruházások is folytak. A korábban elfogadott költségvetés alapján a munkák nagy része 
befejeződött, kevés fog áthúzódni a következő évre. Áthúzódik az iskolaudvar felújítási 
program, a Zrínyi iskola belső udvara és a Honvéd u-i iskola udvara már elkészült. A tankerület, 
önkormányzat és az iskola a szülőkkel együtt valósították meg. Az út- és járdafelújítások 
munkálataival hamarosan végezni fognak. 22 utca lett újult meg az idei évben. Legnagyobb 
volumenű az Erdősor u. felújítása volt. Építőipari nívódíjat kapott a Csiky Gergely Színház 
épülete. Büszkék lehetünk rá, de ebben a kaposváriak lelke is benne van. Nem a 
legszerencsésebb időszakban, mivel jött a covid, az energiaválság, még ki sem lehetett 
használni rendesen. Most nem nyári szünetet tart a színház, hanem téli szünetet. Az előadások 
most teltházasak szerencsére, még úgy is, hogy fel kell öltözni. Mindannyian érezzük azt, hogy 
más világ van most.  
A napirendi pontokkal kapcsolatban elmondta, hogy vegyék fel a napirendre a kaposvári 
tudományos és innovációs parkról szóló tájékoztatót, valamint alapítványi támogatásról szóló 
előterjesztést. Lesznek interpellációk is. Kettő képviselő terjesztett a testület elé előterjesztést, 
egyiket sem javasolta napirendre venni. Felder képviselő úr előterjesztése a 
Mozgáskorlátozottak Egyesületének támogatásáról szól, ami okafogyottá vált. A támogatási 
szerződés már aláírásra került. A másik Nadrai képviselő úr előterjesztése, amely egy 
szándéknyilatkozat tételről szól az oktatással kapcsolatban. Ezt sem javasolta napirendre tűzni. 
Egyetért, hogy magasabb bért kapjanak a pedagógusok, de folyamatban van egy uniós 
támogatás erre a célra.  
 
Felder Frigyes képviselő Ügyrendi elmondta, hogy már Polgármester úr megelőzte ugyan, de 
visszavonta az előterjesztését, mivel tájékoztatták, hogy a támogatást megkapta az egyesület.  
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő Ügyrendi véleménye szerint az Európai Bizottság 
elnökének küldött levéllel kapcsolatos napirendet vegyék le a napirendről, mivel még nem 
kaptak rá választ. 
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Szavazás eredménye 
 

#: 5629   Száma: 22.11.24/0/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 08:20  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elutasítva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a pedagógusokról szóló szándéknyilatkozat napirendre vételéről a testület az 
alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 4 23.53 22.22 
Nem 12 70.59 66.66 
Tartózkodik 1 5.88 5.56 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5630   Száma: 22.11.24/0/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 08:20  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elutasítva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: az Európai Bizottság elnökének írt levélről szóló előterjesztés tárgyalásának 
napirendről való levételéről a testület az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 1 6.25 5.56 
Nem 14 87.50 77.76 
Tartózkodik 1 6.25 5.56 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
 
 
Szita Károly polgármester tájékoztatta a képviselőket, hogy dr. Nadrai Norbert József 
képviselő napirend utáni felszólalást jelzett, amiről kérte a képviselőket, hogy szavazzanak.  
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Szavazás eredménye 

 
#: 5631   Száma: 22.11.24/0/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 08:21  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: dr. Nadrai Norbert József képviselő napirend utáni felszólalásáról a testület az 
alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 11 64.71 61.11 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 6 35.29 33.33 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
136/2022. (XI. 24.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése biztosította dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 
képviselő részére a napirend utáni felszólalás lehetőségét. 
 
 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5632   Száma: 22.11.24/0/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 08:21  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a napirendekről az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100.00 88.88 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
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137/2022. (XI. 24.) önkormányzati határozat: 
 

1. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a meghívóban jelzetteken túl felvette 
napirendjére:  
- a kaposvári tudományos és innovációs parkról szóló előterjesztést, 
- az alapítványi támogatásról szóló előterjesztést, valamint az 
- az Interpelláció napirendet. 

 
2. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése nem vette napirendjére a Szándéknyilatkozat 

tételéről szóló képviselői előterjesztést. 
 
3. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése nem vette le napirendjéről az Európai 

Bizottság elnökének küldött levél támogatásáról szóló előterjesztést. 
 
NAPIREND: 
 

1. Előterjesztés az önkormányzat 2022. évi költségvetésének I-III. negyedévi 
teljesítéséről és a költségvetési rendelet módosításáról 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 
 

2. Előterjesztés az energia-veszélyhelyzet miatti költségcsökkentő intézkedésekről 
szóló tájékoztató elfogadásáról, és a közvilágítás veszélyhelyzet ideje alatti helyi 
működési rendjéről szóló rendelet megalkotásáról 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
   dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 

3. Előterjesztés a közterület rendeltetésétől eltérő célú használatának szabályairól 
szóló 5/2019. (III. 5.) önkormányzati rendelet módosításáról 
Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 
4. Előterjesztés a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz összegyűjtésére, 

elszállítására és elhelyezésére irányuló közszolgáltatásról szóló 4/2014. (I. 29.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 
Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 

5. Előterjesztés a lakások és helyiségek bérletére, valamint az elidegenítésükre 
vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. törvény végrehajtásáról 
szóló 49/1993. (XII. 15.) önkormányzati rendelet módosításáról 
Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 

6. Előterjesztés a temetőkről és a temetkezésről szóló 20/2000. (VI. 20.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 
Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
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7. Előterjesztés a fizetőparkolók üzemeltetéséről szóló 58/2010. (XI. 17.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 
Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 

8. Előterjesztés a helyi adórendeletek felülvizsgálatáról 
Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 
 

9. Előterjesztés a "150 éve város Kaposvár" emlékév elrendeléséről 
Előterjesztő:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Decsi Andrea polgármesteri referens 
 

10. Előterjesztés az egyes önkormányzati intézményekben alkalmazott belépődíjak, 
jegy- és bérletárak felülvizsgálatáról 
Előterjesztő:   dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 

11. Előterjesztés a helyi autóbusz-közlekedés díjainak felülvizsgálatáról 
Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 

12. Előterjesztés térítésmentesen önkormányzati tulajdonba/vagyonkezelésbe került 
ingatlanok kapcsán beszámolási kötelezettség teljesítéséről 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 
13. Előterjesztés egyéb vagyongazdálkodási ügyekről 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 
14. Előterjesztés a kaposvári 5374/32 hrsz-ú ingatlan egy részének értékesítéséről 

(városi zöld fűtőmű), illetve a fennmaradó ingatlanrész hasznosításáról 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 
15. Előterjesztés Kaposvár Településrendezési eszközeit érintő döntésekről 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

 
16. Előterjesztés Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata Esélyegyenlőségi 

Programjának felülvizsgálata ügyében 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 

 
17. Előterjesztés a 2023/2024-es nevelési évre vonatkozó óvodai beiratkozás 

időpontjának meghatározásáról 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
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18. Előterjesztés a kaposvári általános iskolák felvételi körzethatárainak kijelöléséhez 
tett javaslatról 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
 

19. Előterjesztés a Kaposvár-Sántos Szociális Intézményfenntartó Társulás társulási 
megállapodásának módosításáról 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
 

20. Előterjesztés a Közgyűlés és Szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
85/2012. (XII. 17.) önkormányzati rendelet módosításáról 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 

21. Előterjesztés a Közgyűlés 2023. évi munkatervéről 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 
22. Előterjesztés az elrendelt igazgatási szünet időtartamának módosításáról 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 
23. Előterjesztés a lejárt határidejű közgyűlési határozatokról 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 
24. Előterjesztés az Európai Bizottság elnökének küldött levél támogatásáról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 

 
25. Tájékoztató a polgármester, a jegyző, a bizottságok és a településrészi 

önkormányzatok átruházott hatáskörben hozott döntéseiről (2022. III. negyedév) 
Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
 

26. Tájékoztató a 2022. évi költségvetés I-IX. havi önkormányzati hátralékok 
alakulásáról 
Előterjesztő:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 
27. Előterjesztés a kaposvári tudományos és innovációs parkról 

 Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 
       28. Tájékoztató az alapítványi támogatásról  
        Előterjesztő:   Szita Károly polgármester 
             Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 

29. Interpellációk 
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Zárt ülésen: 
 

1. Előterjesztés egyedi közgyűlési döntéssel történő kijelölés elutasításáról 
Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 
 

2. Előterjesztés egyedi közgyűlési döntéssel történő kijelölés elutasításáról 
Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 
 

3. Előterjesztés bérleti jogviszony létesítése ügyében 
Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 
 

4. Előterjesztés önkormányzati bérlakás kijelölésről egyedi közgyűlési döntéssel 
Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 
 

5. Előterjesztés önkormányzati bérlakás kijelölésről egyedi közgyűlési döntéssel 
Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 
 

6. Előterjesztés önkormányzati bérlakás kijelölésről egyedi közgyűlési döntéssel 
Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 
 

7. Előterjesztés az „Év Kaposvári Munkáltatója” kitüntető cím adományozásáról 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
 

8. Előterjesztés a 2022. évi „Év Sportolója” díj odaítéléséről 
Előterjesztő:  Perlaki József tanácsnok 
Közreműködik: Decsi Andrea polgármesteri referens 
 

9. Előterjesztés kitüntetések és kitüntető címek adományozásáról 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
 

 
-----1 Előterjesztés az önkormányzat 2022. évi költségvetésének I-III. negyedévi 

teljesítéséről és a költségvetési rendelet módosításáról----- 
 

 
-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 
 
Szita Károly polgármester elmondta, hogy a háború, az energiaválság az elfogadott 
költségvetést teljesen felborította. A háború kitörésével az energaiárak emelkedése érthető, de 
senki nem gondolta volna, hogy ennyire át kell alakítani a költségvetést, hogy az stabil 
maradjon. Ezidáig meg tudták tenni, hogy a beruházásokat nem állították le, hanem folytatni 
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tudták, be tudták fejezni. Meg tudták határozni az év utolsó negyedévére szóló intézkedéseket, 
amelyek azt a célt szolgálják, hogy kevesebb villanyt és gázt kelljen vásárolni, hogy kevesebbet 
használjanak. Vannak olyan intézmények, amelyek 60%-kal csökkentették a gáz felhasználását, 
de mégis kiegészítést kellett adni a számlára, mivel a csökkentett felhasználás is magasabb 
összegű számlát eredményezett, mint előtte. Az intézkedések közel egy milliárdos 
megtakarítást eredményeznek. A mostani számok alapján 5 milliárd, ami a következő évben 
többlet működési kiadásként fog megjelenni 90%-ban az energiaár növekedés miatt. A 2023-
as évre is kihívást jelent az áremelés. A közszolgáltatási díjakról szóló előterjesztésben is 
szerepel, hogy a város működtetése a közszolgáltatók működésétől nagymértékben függ. 
Ötmilliárd forint az, ami a közszolgáltató cégek energiából adódó hiánya lesz. A vízé a 
legnagyobb, mivel a szivattyúknak működni kell. Ha Brüsszel nem változtat, akkor „ki fogja 
nyírni” az európai kontinenst. Ezért álltak össze a polgármesterek, hogy ez ellen küzdjenek. Ha 
meg tudják tartani az idei támogatást, akkor is több mint hárommilliárd forint lesz a hiány. 
Remélte a stabil működést. A város költségvetése stabil, amelyet meg tudtak őrizni ezen külső 
körülmények között is. Be tudják fejezni azokat a beruházásokat, amiket elkezdtek, de már 
érződik, hogy megnövekedtek az energia miatti kiadások. 16-szoros lett a távhő költsége. 
Remélte, hogy a 2008-2011-es válsághoz hasonlóan a kaposváriak most is partnerei lesznek a 
válságkezelésnek. Akkor sikerült, remélte, hogy most is sikerülni fog. A bizottságok 
megtárgyalták az előterjesztést, támogatták. A képviselői módosító indítványról is szavazni 
fognak.  
 

-----Kérdések----- 
 

 
Pintér Attila képviselő közvetett úton érinti a költségvetést a postabezárások ügye. Mi várható 
a posta által tervezett 4 kaposvári fiók bezárásával? Tett-e valamit annak érdekében, hogy ne 
zárjanak be? Hallotta, hogy ha az önkormányzat átvállalja a költségek egy részét, akkor nem 
zárják be azokat. A közbringa dokkolók már kihelyezésre kerültek, de a kerékpárok még nem. 
November vége van és nem indult el. Egy nagyon fontos állomás kimaradt, ami az egyetemnél 
lett volna. Ez nagyon fontos lett volna, mivel komoly igény lenne arra, hogy kerékpárral meg 
lehessen közelíteni a várost vagy a Desedát. A Mozgáskorlátozottak Egyesületének kérésével 
kapcsolatban annyit kérdezett, hogy ha kap levélben egy kérést, hogy a megemelkedett 
költségek és pályázat miatt az egyesület az önkormányzat támogatását kéri, a hivatal erről nem 
értesül? Bizottsági ülésen rákérdezett, de nem tudtak róla, ami számára meglepő. Örül annak, 
hogy a támogatást megkapja az egyesület. A fűtéssel kapcsolatos tájékoztató kampány, amiről 
szeptemberben döntöttek, amelyben tájékoztatják a város lakóit, hogy milyen támogatási 
formákat lehet igénybe venni a megemelkedett energiaárak miatt, illetve hogyan lehet fűteni 
úgy, hogy ne legyen rossz a levegője a városnak. Szinte naponta nézi a mérési eredményeket, 
az esti órákban a város levegője igen gyakran a veszélyes és időnként az extrém veszélyes 
kategóriába tartozik. Ekkor már nem szabadna kint tartózkodni.  
 
Szita Károly polgármester kérte a képviselőket, hogy csak a költségvetéssel kapcsolatban 
tegyék fel a kérdéseiket.  
 
Pintér Attila képviselő folytatva az előzőeket, jól látható, hogy a levegő minősége nagyon meg 
tud romlani a téli fűtési időszakban, ezért kérte a szeptemberi közgyűlésen, hogy legyen egy 
tájékoztató kampány. Mikor fogják látni ezt a kampányt, mert a fűtési időszak már elkezdődött? 
Az Irányi D. utcai bölcsődének van nyertes kivitelezője. Van-e befektetője, vagy támogatója a 
beruházásnak? Ugyanez volt a kérdése a fürdőfejlesztéssel kapcsolatban. A közösségi 
közlekedés fejlesztésének második ütemére pályázott a tömegközlekedési részvénytársaság. Ez 
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egy 647 millió forint összértékű projekt. Ennek keretén belül kellene meghirdetni az elektromos 
autóbuszok feltételes közbeszerzését. A december végén záruló projekt keretén belül 
megtörtént-e a közbeszereztetés? Mikorra várható az elektromos autóbuszoknak a beszerzése? 
A drasztikusan megemelkedett gázár egyik következménye, hogy azoknál az 
önkormányzatoknál, ahol a tömegközlekedést sűrített földgázzal üzemeltetett autóbuszokkal 
oldják meg, komoly gondot okoz az üzemeltetés. Van ahol ki is vették ezeket a buszokat, ilyen 
Budapest és Miskolc. Várható-e hasonló lépés Kaposváron, eredményezhet-e a szolgáltatásban 
fennakadást az emelkedett gázár? Többször hivatkozott Polgármester úr arra a levélre, amit az 
Európai Bizottság elnökének küldött. Tegnapelőtt szavazott a Parlament egy olyan javaslatról, 
amely Neményi András Szombathely polgármesterének nyílt levelén alapul.  
 
Szita Károly polgármester ismét felhívta a figyelmet, hogy a költségvetéssel kapcsolatban 
kérdezzenek a képviselők, a hozzászólásoknál tudják elmondani véleményüket. 
 
Felder Frigyes képviselő kérdése volt a városgondnokság átalakításával kapcsolatban, hogy 
az átadásnál hol történtek megtakarítások, hol történt hatékonyságnövekedés? Szeretné látni a 
statisztikát. Az előző közgyűlésen a költségvetési előterjesztésben volt egy mondat, hogy a 
2022 évi költségvetés összeállításakor körvonalazódott, hogy az energiaárak növekedése 
jelentős kiadást jelent az Önkormányzatnak. Ez 2021-ben volt. Mi az, amit pontosan láttak, 
milyen energiaár emelkedését látták 2021-ben? A céltartalékok táblázat tételeivel kapcsolatban 
kérdezte: vállalkozásfejlesztési és befektetést támogató programja keretében 
munkahelyteremtő beruházások támogatására volt 90 millió forint előirányozva, most ha jól 
értelmezi 0 forint van erre. Ezt jól értelmezi? Mi okozza, hogy a munkahelyteremtő 
beruházások támogatása 0 forint lett? A fészerlakpusztai gyerekek szállítására előirányzott 
összeg, amelynek maradéka 1,2 millió forint. A gyerekek máshogy oldják meg az utazásukat? 
A Kaposvár Számít Rád ösztöndíjnál 15 millió forint lett előirányozva, ebből lett 7,9 millió 
forint. Mi ennek az oka? Ezeket a feladatokat esetleg más forrásból oldják meg? A Megyei 
Diáksport Szövetség támogatásából le lett vonva 500 ezer forint. Más forrásból lesz kipótolva, 
vagy nincs szükségük erre az összegre? A drogstratégia elkészítésére is 2 millió forint volt 
előirányozva, most 0 forint van. Nem lesz drogstratégia vagy nincs rá szükség? A Szentkereszt 
Plébánia támogatása a riskatáborok szervezéséhez most 0 forint a támogatás. Más forrásból 
oldják meg ezt a támogatást? A viziközmű felújítás táblázat kapcsán kérdezte, hogy az új induló 
feladatok közül is voltak összegek betervezve, aminek a teljesítése nincs bent. Számára 
fontosnak tűnik a viziközmű felújításban, klórgáz-adagoló berendezés felújítása, ami a 
vízminőséget befolyásolja. Ebből még nem teljesült semmi. Két vízkezelő berendezés 5,5 
millió forint, az nem történt meg. Online vízminőség ellenőrző berendezések felújítása nem 
valósult még meg. Vízszivattyú felújítás 25 db, házi átemelő szivattyú csere 30 db, ezek sem 
valósultak meg. Törött szennyvízbekötő vezetékek nem lettek kicserélve? A Virág u., 
Vöröstelek u., Zaranyi ltp. vezetékrekostrukciója sem teljesült. Ezek miért nem teljesültek? 
Véleménye szerint ezek elég fontos beruházások lennének. Mi van a Kavíz állami kézbe 
adásával? Ez nagyon érdekelné a kaposváriakat.  
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő kérdezte, hogy a koronavírus veszélyhelyzetre 
hivatkozva hány forintot vont el az állam az itt élőktől? Mikor járnak le ezek az elvonások, 
mennyi konkrét összeget kaptak kompenzációként az államtól? Az önálló gazdálkodási jog 
sérelme okán az Alkotmánybíróság felé fordultak-e a polgármester társaival? A bezárt négy 
posta kapcsán mennyibe kerülnek az energiaköltségek? Beszélt-e a környező települések 
vezetőivel, hogy beszállnának-e a támogatásba? Mennyibe kerül az itt élőknek a Polgármester, 
a három főállású alpolgármester és a megbízottak ebben az évben? Kíváncsi lenne, hogy hány 
önkormányzati dolgozót érint – az intézményekben és gazdálkodószervezetekben dolgozókat 
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is beleértve – akik bruttó 260.000 vagy az alatt keresnek? Hány olyan ingatlana van az 
önkormányzatnak, ahol hatósági áron lehet fűteni, világítani az állam által meghatározott 
fogyasztásig? Mennyiben kerül eddig a távfűtés díjának emelkedése, ebből mennyi támogatást 
kap a távhőszolgáltató? A közületeknél, akik állami forrásból gazdálkodnak, van-e hátralékuk? 
A közvilágítás költsége 1,3 milliárdra ugrik, mennyit terveznek összegszerűen megtakarítani, 
hány lámpa lekapcsolását jelenti ez? Az államkötvények kapcsán nagyon alacsony a kamat, a 
kereskedelmi bankoktól kér ajánlatokat? Mennyi a vesztesége az önkormányzatnak? Nagy 
Márton által bejelentett hozamársapka mennyiben érinti ezt a lehetőséget? A víziközmű 
kapcsán nettó 150 millió forint a bérleti díj, ami nem érkezett meg. Korábban is voltak 
csúszások a fizetésekkel? Marad-e az önkormányzat tulajdonában? A többi önkormányzat 
hogyan foglalt állás a kérdésben? A Polgárok Háza mikor indul újra? Mely lakossági 
szolgáltatásnyújtó épületeket, meddig zár be az önkormányzat? Ez mekkora összegű 
megtakarítást jelent? A Dorottya-ház szellőzési tervére közel két millió forint szerepel. Ez az 
összeg a felújításon felül van? A LED csere kapcsán szállítási, raktározási költség kétmillió 
forint szerepel. Volt-e közelebbi cég, aki az államnak kötelezően befizetendő energiaköltség 
helyett azt a módszert választja, hogy ingyenesen ad termékeket a vásárlóknak? A közbringa-
rendszer működési költsége érdekelte, hogy mennyi az éves működési költsége, és mennyi 
bevétellel számolnak? Összesen a kiemelt sportegyesületek mennyi támogatást kapnak az 
egyedi döntésekkel együtt?  
 
Szita Károly polgármester  elmondta, hogy részben igaz a postáról szóló hír. Polgármester 
kollégái egy része elkezdett tárgyalni a postával, hogy megismerje az indokokat, szándékokat, 
hogy mit kíván tenni a postaszolgáltatással. Nem hajlandó visszanyitni minden postát, de 
hajlandó tárgyalni arról, hogy a bezárásra ítélt posták közül, ha van önkormányzati segítség, 
akkor párat újra megnyit. Az új vezérigazgató e hét csütörtökre ígérte a tájékoztatást, utána 
kezdődnek a tárgyalások, aminek a végén eldől, mit döntenek. A közbringa-állomásokról 
elmondta, hogy a működtetés költségeit nem tudja megmondani, mert csak próbaüzem volt. 
Azt, hogy hol legyen állomás, a tervezők határozták meg, nem szólt bele. Kérték, hogy a 
Kecelhegyre is tegyenek, de ott nem lesz. Az egyetemhez kell dokkoló, lesz is.  
 
Szirják Imréné igazgató elmondta, hogy az egyetemig lett volna dokkoló, de a 
magántulajdonosokkal még nem sikerült megállapodni.  
 
Szita Károly polgármester a dokkolók helye változni fog véleménye szerint, mert a használat 
során lehet tudni, hogy ténylegesen mennyien használják. Reméli, hogy erről itt még fognak 
beszélni, mert akkor szükség van rá. Kérte a kollégáit, hogy számolják ki, mennyi lesz az 
üzemeltetési költsége. A kerékpárokkal kapcsolatban elmondta, hogy télen nem teszik ki, mivel 
nagyon kevesen használnák, a működtetés pedig sokba kerülne. Tavasszal lesznek üzembe 
helyezve. Az Egyesület támogatásáról ő kapott levelet, csak akkor adja tovább, ha tudja a 
döntést, azért nem tudtak a kollegák róla. A támogatási szerződést már aláírta, kettő millió 
forintot kapnak, ebből egyet december 15-ig, egyet február 15-ig. Nem nézi meg a 
levegőminőségi adatokat, dr. Pintér Rómeó alpolgármester nézi azokat. Egyeztessen vele 
képviselő úr. A város levegője jó, de a fűtési szezon alatt a város egyes területein romlik a 
levegő minősége. A Nádasdi utcában és a Donnerben a söröskorsó környékén rossz a levegő. 
A Katasztrófavédelemmel együtt közösen intézik a fűtési kampányt. A kéményeket is 
ellenőrizteti, mivel biztosan vannak olyan kémények, kazánok, amiket már évek óta nem 
használtak, most igen. Az Irányi D. u-i bölcsődére mintegy 150 millió forinttal több ajánlat 
érkezett be, mint ami a forrás. Kérték a Kormányt, hogy segítsenek, hogy a bölcsőde 
elkészülhessen. A szerződést megkötötték, indulhat a munka. A fürdőre nincs meg a forrás, de 
elő kell készíteni minden olyat, ami fontos, feltételes közbeszerzéseket kell kiírni, terveknek 
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kell lenni. Amennyiben az uniós forrásokat megkapják a magyarok, akkor lehet pályázni, hogy 
megvalósulhassanak ezek a beruházások. Az elektromos autóbuszokra a közbeszerzési kiírás a 
KFF-nél van, ami a nagyértékű közbeszerzéseket ellenőrzi. Amennyiben rábólint, meg fog 
jelenni a közlönyben a közbeszerzés. Itt is feltételes közbeszerzést lehet kiírni. A klímavédelem 
élharcosaivá vált a város, mivel olyan beruházásokat hajtottak végre, amely ezt a célt szolgálja. 
A nagy légszennyezettséggel járó buszok lecserélésével, az emisszió jelentős mértékben 
csökkent. Lecserélték az egész buszflottát, véleménye szerint helyes döntés, hogy elektromos 
buszok közlekednek a városban. Gázt nem tudtak termelni eleget, de áramot fognak tudni 
termelni. Ki is jelölték már az áram tárolásának helyét. A gáz ára iszonyatos mértékben 
megnőtt. Ma fele áron lehet működtetni egy levegőszennyezéssel járó gázolajos buszt, mint egy 
gázosat. Az Európai Bizottság volt a klímavédelem élharcosai, ma a bukását idézték elő ezzel 
a döntéssel. Buszt járatni kell. Aki nem tudja kifizetni a gáz árát, kénytelen a gázolajos buszt 
járatni. Ő ezt nem teszi meg. A biogázzal 2023. év végéig van szerződése a városnak, azzal 
tankolják a buszokat, némi gáz kiegészítéssel. Még így is 2023-ban 2%-os díjemelés ellenére 
is több, mint 600 millió forint veszteséggel fog tervezni a Tömegközlekedési Zrt. Jó lenne, ha 
a rezsicsökkentés érvényes lenne az intézményekben is. Ez csak valószínűleg álom marad. 
Felder képviselő úrnak javasolta, hogy Balogh Beáta igazgató asszonnyal egyeztessen a 
városgondnoksággal kapcsolatosan. Nem a költségmegtakarítás volt a fő szempont, hanem 
hogy kialakuljon egy hatékonyabb struktúra. Ezen az úton elindultak már a mostani információi 
alapján. Nem sejtették, hogy 16%-szoros lesz a távhő ára. Legrémesebb álmában sem gondolták 
volna. Megdöbbent, mikor szeptemberben odavitték elé az összegeket. A távfűtés a lakásban 
élők részére nem növekszik. A gázt drágábban kapja meg a Távfűtési Üzem, ezt az állam 
kompenzálja. Arra kérte a kollégáit, hogy az önkormányzat nem kerülhet hátralékba. Ki kell, 
hogy tudják fizetni a számlákat. A fészerlak-pusztai gyerekekre vonatkozó kérdés 
megválaszolására felkérte Balogh Beáta igazgató asszonyt. 
 
Balogh Beáta igazgató elmondta, hogy a fészerlak-pusztai gyerekekre vonatkozó összeget 
azért csökkentették, mert nem használják fel az egész összeget.  
 
Szita Károly polgármester aki megfelelt a feltételeknek, az megkapta a Kaposvár Számít Rád 
ösztöndíjat. Csak ketten nem kapták meg. 70 milliónál tart a kifizetés összege. Volt olyan ötlet, 
hogy ne adjanak ösztöndíjat, de nem szüneteltetik, mert fontosnak tartotta. A diáksportot 
támogatják minden évben elszámolás alapján. A drogstratégiával kapcsolatban elmondta, hogy 
az országos drogstratégia elfogadása után írják ki. Ez az összeg jövőre valószínűleg át fog 
menni a következő évre. Nem volt riska tábor, de nyári tábor volt Szennába a katolikus egyház 
szervezésében. Ha nem kérik a támogatást, akkor nem ad. Kérelem nem érkezett. A viziközmű 
felújítással kapcsolatban elmondta, hogy jelzésértékűnek hagyják bent, ha lesz rá igény, hogy 
bővítsék az alapot. A 60%-os gázfogyasztás ellenére a számlák mégis többe kerültek, mint 
eddig. 100 millió forint többletkiadást írt alá. A Kavíz vesztesége 400 millió forint lesz úgy, de 
elengedték a 200 millió forint bérleti díjat. Ez a bérleti díj arra szolgált, hogy a viziközműves 
karbantartási munkákat el tudják végezni, de fontosabb volt, hogy működjenek és vizet tudjanak 
szolgáltatatni. Ez országos helyzet. 2013 óta van befagyasztva a víz ára, de a költségek nőttek. 
Ebből következik az, hogy a veszteségük 400 millió forint lesz, a következő évben 2,3 milliárd 
forint lesz. Ezt kell megoldani. Négy fontos dolog van, amit önmagának állított fel kihívásnak. 
Az első, hogy biztonságos legyen a vízszolgáltatás, a szennyvíz mindig legyen megtisztítva. A 
második, hogy továbbra is az ország egyik legolcsóbb közszolgáltatási díjat fizető városa 
legyen Kaposvár. A harmadik szempont, hogy legyen lehetőség arra, hogy a rekonstrukciós 
munkák mindig készüljenek el és elinduljon egy viziközmű felújítási program. A negyedik, 
hogy növekedjen a közszolgáltatásban dolgozók bére. Ezt a négy szempontot tartja fontosnak, 
amíg ezt nem látja, addig így marad minden, ahogy van. A koronavírussal nem vont el az állam, 
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adott. A vezetők bére a költségvetésben bent van, adják össze. A közvilágítással nem tudja 
mennyit takarítanak meg. A kötvényekkel nem buktak semmit. A Polgárok Házában a 
szűrővizsgálatok tavasszal indulnak. A Dorottya-házban légtechnikát csinálnak. A kiemelt 
sportegyesületek sok támogatást kapnak. Majdnem 400 milliót, de a költségvetésben ez is bent 
van.  
 
 

-----Hozzászólások----- 
 
Nagy Attila tanácsnok megköszönte a postával kapcsolatban tett intézkedést. Megköszönte, 
hogy meghallgatta a szavait, miután kérte, hogy legalább Kaposfüred és Toponár postáit mentse 
meg. Ezeknek a településrészeknek a posta egy közösségi tér is, mivel itt találkoznak sokan 
egymással. Bízik benne, hogy sikeresek lesznek a tárgyalások.  
 
Felder Frigyes képviselő megköszönte a válaszokat a céltartalékokkal kapcsolatban. A 
városgondnoksággal kapcsolatban nem tartaná fel az igazgató asszonyt, kérte, hogy küldjék át 
neki az adatokat, ha rendelkezésre állnak. 2021-re kérdezett rá, hogy milyen energiaár változást 
láttak. Ha jól értette, akkor látták már a növekedést. A viziközmű felújításokkal kapcsolatban 
egyetért az elmondott négy ponttal, teljesen támogatható. Azt nem látja be, hogy miért kell az 
államnak átadni az egész szolgáltatást. Az állam ugyanúgy ideadhatná azt a pénzt, arra nem 
kapott választ, hogy miért kell tulajdoni viszonyokat megváltoztatni, hogy ezek a pontok 
teljesüljenek.  
 
Pintér Attila képviselő a közbringa egyetemi állomását illetően örült, hogy a Polgármester 
ugyanúgy gondolkodik, mint ő, szükség van ott egy állomásra. Véleménye szerint a tervező 
nem ismerte jól a várost, ha nem tette bele az egyetemet a listába. Úgy tudja, hogy van rá esély, 
hogy az egyetemig megvalósításra kerül a kerékpárút. A biogázzal kapcsolatban kíváncsi lenne 
arra, hogy a vásárolt biogáz árát milyen mértékben befolyásolja a földgáz árának változása? 
Mennyiért vásárolják a biogázt az üzemeltetéshez? Annak örül, hogy úgy látja, hogy nem 
akadályozhatja a tömegközlekedést, hogy a földgáz ára emelkedett. Igaz, hogy nincs is más, 
amivel meg lehetne oldani a két elektromos buszon kívül. Azt mondta, hogy egyetért azzal a 
törekvéssel, hogy az önkormányzati intézmények kerüljenek vissza az egyetemes áram- és 
gázszolgáltatásba, de nem akar álmokat kergetni. Ez nem álom lenne, ez a valóság lenne. Sajnos 
ezt a javaslatot elutasította a parlament, pedig a fedezete meg lenne a költségvetésben. Az ÁFA 
bevételből lehetne finanszírozni. Nemcsak Brüsszel felé kellene írni, hanem a Kormány felé is 
ennyire karakteresen lehetne jelezni.  
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő a módosító indítványáról beszélt. A korábbi javaslatok 
megismétlését írta le. Arra volt kíváncsi, hogy mibe kerül az adófizetőknek a vezetők. Éves 
szinten több, mint 100 millió. Ez rengeteg pénz. Amikor megemelték az alpolgármesterek bérét, 
akkor javaslatot tett, hogy ne a legmagasabb százalékot kapják. Ezt ismételten javasolja a 
következő évre. A másik a bérek. Az egyik javaslata az volt, hogy állapítsák meg az alapot 55 
ezer forintban októbertől, mivel az árak nagyot emelkedtek. Nem mindegy, hogy milliós 
tételeket emelnek, vagy minimálbért. A tanulmányok készítéséről is szól egy határozati javaslat, 
hogy tudják, mennyibe kerülnek ezek. Az illetménykiegészítés visszaállítása teljesen jogos, 
hiszen ez korábban megvolt, valamint a 260 ezer forint alatt keresőknek nettó 20 ezer forint 
inflációs bérkiegészítést javasolt megállapítani, mert 20-án már nincs pénzük. A 
szándéknyilatkozattal kapcsolatban elmondta, hogy a közoktatásban 20 évig az önkormányzat 
volt a fenntartó, most az önkormányzati fenntartásra javasolja egy határozati javaslatot. Nem a 
pedagógus bérekről van szó, hanem a diákok követeléséről szól. 
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Borhi Zsombor alpolgármester soha nem gondolta volna, hogy ilyet fog itt mondani, de 
muszáj. Az fogalmazódott meg benne, hogy visszasírja Kováts Imrét ebbe a  
Közgyűlésbe. Ő volt az a baloldali képviselő, aki felkészülten jött a közgyűlésre. Utánanézett, 
a gazdasági igazgatóságon ült, hogy tisztában legyen a számokkal, és nem itt ötletelt.  
 
Szita Károly polgármester jó egészséget kívánt Kováts Imre képviselő úrnak. Nagy Attila 
képviselő úrnak megköszönte a posta ügyben kifejtett aktivitását. Hogy milyen eredményt 
fognak elérni, az elkövetkezendő hetek zenéje lesz. A bér, az energia és a legjelentősebb a 
postásautók költsége. A postai küldemények szállítása a legtöbb költség. Nem adja fel. Nem az 
a lényeg, hogy az adott rendszert ki működteti, hanem az, hogy az adott rendszer megkapja e a 
négyes garanciát. Ha nincs rá pénze a városnak, akkor nincs semmi, amire szükség van. Nem 
tudja még milyen feltételeket állít az állam ahhoz, amikor egységesítik a nagy rendszert. Akkor 
fog erről javaslatot tenni a Közgyűlés felé. Addig nem. Az egyetemig lesz kerékpárút, ha 
megkapják a támogatást az Uniótól. Ne háborús támogatásként adják oda, hanem az 
önkormányzatoknak. A sűrített földgáz ára nem lesz befolyással jelentősen a 
tömegközlekedésre, 2023 év végéig van szerződése a városnak, de nem 100%-ban ezzel 
működnek a buszok, a gáz árától függ minden. 2023 után lesz nehéz a helyzet, ha esetleg nem 
lesz biogáz. A parlamenti döntéseket bízzák a parlamenti képviselőkre mindkét oldalon. 
Amikor baloldali kormány volt, akkor csak elvettek, onnét kellett felépülni 2010-től. Felfelé 
emelkedtek. Most bejött a háború, az energiaválság, a brüsszeli döntések miatti válság. Ha 
emellett nem lenne rezsicsökkentés, akkor tragédia lenne. Megköszönte az aktivitást, 
hozzászólásokat. Először dr. Nadrai Norbert módosító indítványáról szavaznak.  
 
 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5633   Száma: 22.11.24/1/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 09:44  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elutasítva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: dr. Nadrai Norbert József képviselő módosító határozati javaslatairól a testület 
az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 2 13.33 11.11 
Nem 12 80.00 66.66 
Tartózkodik 1 6.67 5.56 
Szavazott 15 100.00 83.33 
Nem szavazott 2   11.11 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
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Szavazás eredménye 

 
#: 5634   Száma: 22.11.24/1/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 09:45  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elutasítva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: dr. Nadrai Norbert József költségvetéssel kapcsolatos rendelet módosításáról a 
testület az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 1 7.15 5.56 
Nem 12 85.71 66.65 
Tartózkodik 1 7.14 5.56 
Szavazott 14 100.00 77.77 
Nem szavazott 3   16.67 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5635   Száma: 22.11.24/1/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 09:45  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elutasítva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: dr. Nadrai Norbert József közszolgálati tisztviselőkkel kapcsolatos rendelet 
módosításáról a testület az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 1 7.15 5.56 
Nem 12 85.71 66.65 
Tartózkodik 1 7.14 5.56 
Szavazott 14 100.00 77.77 
Nem szavazott 3   16.67 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
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Szavazás eredménye 

 
#: 5636   Száma: 22.11.24/1/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 09:45  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatokról az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 15 88.24 83.32 
Nem 1 5.88 5.56 
Tartózkodik 1 5.88 5.56 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
 
 
138/2022. (XI. 24.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta az önkormányzat 2022. évi 
költségvetésének I-III. negyedévi teljesítéséről és a költségvetési rendelet módosításáról szóló 
előterjesztést és a következő határozatokat hozta: 
 

1. A Közgyűlés a 2022. évi költségvetés I-III. negyedévi teljesítéséről szóló beszámolót 
jóváhagyólag tudomásul veszi. 
 

2. A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert, hogy az intézmények részére a 
költségvetésükben energia kiadásokra biztosított előirányzatok felett jelentkező többlet 
kiadáshoz szükséges pénzügyi fedezetet, valamint a realizált működési bevételi többletek 
felhasználását engedélyezze.  

 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:         2022. december 31. 
 

3. A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert, hogy az intézményeknél – rajtuk kívülálló 
ok miatt – bekövetkezett fedezethiány esetében az intézmények részére a jóváhagyott 
támogatási keretet meghaladó túlfinanszírozást engedélyezze. A túllépés rendezésére a 
maradvány elszámolásakor kerül sor. 
 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
Határidő: 2023. április 30. 
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4. A Közgyűlés hozzájárul, hogy a céltartalék terhére a 2022. évi várható teljesítés alapján 
jóváhagyott intézményi támogatások a 2022. évi maradvány elszámolásakor a tényleges 
felhasználás alapján tételesen kerüljenek elszámolásra.  
 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
Határidő: 2023. április 30. 
 

5. A Közgyűlés a Magyarország helyi önkormányzatiról szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 
68. § (4) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján a polgármester hatáskörébe utalt 
döntésekről szóló beszámolót jóváhagyólag tudomásul veszi. 
 
 

6. A Közgyűlés a Kaposvári Humánszolgáltatási Gondnokság részére a 121/2019.(XI.28.) 
önkormányzati határozat 18.) pontja alapján adminisztratív és technikai feladatok ellátása 
érdekében legfeljebb 6 fő részfoglalkoztatású, megváltozott munkaképességű személy 
határozott idejű alkalmazására jóváhagyott 3 álláshely betöltésének határidejét 2023. 
november 30.-ra módosítja. 

 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 
 Sziberné Fehér Éva igazgató 
Határidő: 2023. november 30. 

 
7. A Közgyűlés a Rippl-Rónai Megyei Hatókörű Városi Múzeum részére a 3 fő 4 órás 

megváltozott munkaképességű személy határozott idejű alkalmazására jóváhagyott 1,5 
álláshely betöltésének határidejét 2023. november 30-ra módosítja.  

 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 
 dr. Ábrahám Levente igazgató 
Határidő: 2023. november 30. 
 

8. A Közgyűlés a Kaposvári Sportközpont és Sportiskola részére a 127/2021.(XI.25.) 
önkormányzati határozat 15. pontja alapján a költségvetési szerv részére a kiemelt vidéki 
sportszervezetek sportfejlesztési feladataihoz jóváhagyott támogatás terhére határozott 
időre biztosított 1 fő gazdasági ügyintézői álláshely betöltésének határidejét 2023. 
november 30-ig meghosszabbítja.  

 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Fekete Ádám igazgató 
         Határidő:  2023. november 30. 
 

9. A Közgyűlés a Kaposvár Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata részére 
a TOP-6.9.1-16-KA1-2020-00001 A társadalmi együttműködés erősödését szolgáló helyi 
szintű komplex programok Kaposváron projekt megvalósítása érdekében a 17/2022. 
(II.24.) önkormányzati határozat 3.) pontja alapján nyújtott 7 millió Ft kölcsön 
visszafizetési határidejét 2023. június 30-ra módosítja.   
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Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:  2023. június 30. 

 
10. A Közgyűlés a Kapos Holding Zrt részére 2023. január 31. visszafizetési határidővel 

legfeljebb 500 millió Ft kölcsönt biztosít. A kölcsön késedelmes visszafizetése esetén a 
Kapos Holding Zrt köteles a késedelmes időszakra vonatkozóan a jegybanki alapkamat 
szerinti kamat megfizetésére.  

 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:  2023. január 31. 

 
11. A Közgyűlés a háziorvosi rendelők 2022. október 15. és 2022. december 31. között 

felmerülő rezsiköltségeihez támogatást biztosít az Önkormányzattal háziorvosi, gyermek 
háziorvosi, fogorvosi és gyermek fogorvosi körzetek vonatkozásában Feladat-ellátási 
szerződést kötött egészségügyi szolgáltatók részére a rezsivédelmi alap terhére. A 
támogatás összege legfeljebb a tavalyi év hasonló időszakához viszonyított földgáz 
energia többletköltség 30 %-a, illetve távhő különbözet 70 %-a mértékéig kerül 
megállapításra a Kaposvári Humánszolgáltatási Gondnokság adatszolgáltatása alapján.   
 
Felelős:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  Balogh Beáta gazdasági igazgató 
  Sziberné Fehér Éva igazgató 
Határidő:  2023. január 31. 

 
12. A Közgyűlés hozzájárul ahhoz, hogy Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata 

tulajdonát képező 
kaposvári 99/A/1 hrsz-ú, természetben Kaposvár, Kossuth tér 5. szám alatti 
„üzlethelyiség”,  
kaposvári 407/A/1 hrsz-ú, természetben Kaposvár, Dózsa Gy. u. 1. szám alatti 
„üzlethelyiség”,  
kaposvári 582/1/A/2; 582/1/A/3; 582/1/A/4 hrsz-ú, természetben Kaposvár, Szántó u. 
5. (utcafronti) szám alatti „iroda”,  
kaposvári 582/4 hrsz-ú, természetben Kaposvár, Szántó u. 5. (udvari épületszárny) 
szám alatti „irodaház” 
kaposvári 232/1/A/7 hrsz-ú, természetben Kaposvár, Kontrássy u. 2/A 1. emelet alatti 
„egyéb helyiség” 
kaposvári 867/7/A/5 hrsz-ú , természetben Kaposvár, Zárda u. 12. földszint ajtó 5. 
alatti „egyéb helyiség” 
kaposvári 4330/15/A/14 hrsz-ú, természetben Kaposvár, Nemzetőr sor 9. földszint ajtó 
1. „iroda” 

az OTP Bank Nyrt. a Kapos Holding Zrt. részére 2023. évre engedélyezésre kerülő 
folyószámla hitelkeret és járulékai biztosítékául 500.000.000,-Ft erejéig a folyószámla 
hitelszerződés fennállásának időtartamáig, 2023. december 31-ig egyetemleges ingatlan 
jelzáloggal terhelje. A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert, hogy a folyószámla 
hitelkeret szerződéshez kapcsolódó jelzálogszerződést a jelenleg hatályos szerződés 
szerinti feltételekkel aláírja. 
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Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  Balogh Beáta igazgató 
Határidő:   2023. március 31. 
 

13. A Közgyűlés hozzájárul ahhoz, hogy Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata 
tulajdonát képező, az alábbiakban felsorolt ingatlanait az OTP Bank Nyrt. a Kapos 
Holding Zrt. részére 2023. évre engedélyezésre kerülő folyószámla hitelkeret és járulékai 
biztosítékául 500.000.000,-Ft erejéig a folyószámla hitelszerződés fennállásának 
időtartamáig, 2023. december 31-ig egyetemleges ingatlan jelzáloggal terhelje. A 
Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert, hogy a folyószámla hitelkeret szerződéshez 
kapcsolódó jelzálogszerződést a jelenleg hatályos szerződés szerinti feltételekkel aláírja. 

 
Nem lakás célú helyiségek: 

 
cím hrsz méret (m2) 
Fő u. 23. 349/A/2 76 
Fő u. 23. 349/A/4 56 
Fő u. 7. 322/1/B/9 84 
Fő u. 7. 322/1/B/11 106 
Fő u. 7. 322/1/B/7 190 
Zárda u. 1. 306/A/2 63 
Berzsenyi u. 2/A. 283/A/2 145 
Bethlen tér 3. 883/A/1 251 
Bartók B. u. 6. 8996/2/A/3 105 
Bartók B. u. 6. 8996/2/A/4 162 
Bartók B. u. 6. 8996/2/A/5 30 
Frankel Leo u. 1. 6054/2/A/1 187 
Frankel Leo u. 1.  6054/2/A/2 62 
Frankel Leo u. 1.  6054/2/A/4 261 
Noszlopy G. u. 12.  93/A/1 295 
Noszlopy G. u. 12.  93/A/2 88 
Noszlopy G. u. 12.  93/A/3 209 

 
Ingatlan (telek+épület): 

 
cím hrsz méret (m2) 
Gilice utca 31. 9020 1811 
Gilice utca 31. 9021 1172 

 

Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  Balogh Beáta igazgató 
Határidő:  2023. március 31. 

 
 

14. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy hozzájárul a Kaposvár, 
Pécsi u. 4. szám alatti belterületi, 2417/33 hrsz-ú „kivett sportpályaˇ megnevezésű 
ingatlanon a TAO pályázata keretében megvalósuló füves pálya rekonstrukció, öntöző 
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rendszer, valamint vízelvezető rendszerkorszerűsítése kivitelezési munkák 
megvalósításához azzal, hogy a Kaposvári Labdarúgó Kft. köteles a jogszabályban előírt 
fenntartási időszak lejártát követően az elkészült beruházást térítésmentesen az 
Önkormányzat tulajdonába adni és vállalni a térítésmentes átadáshoz kapcsolódó 
esetleges ÁFA fizetési kötelezettség teljesítését, valamint köteles biztosítani az egész 
beruházás alatt a folyamatos műszaki felügyeletet a Polgármesteri Hivatal Műszaki, 
Pályázati és Környezetfejlesztési Igazgatósága számára. 

 
Felelős:                        Szita Károly polgármester  
Közreműködik:            Balogh Beáta igazgató 
Határidő:                      2022. december 31. 

 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5637   Száma: 22.11.24/1/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 09:45  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a rendelettervezetről az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 13 76.47 72.21 
Nem 1 5.88 5.56 
Tartózkodik 3 17.65 16.67 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 38/2022.(XII.5.) 
önkormányzati rendeletét az önkormányzat 2022. évi költségvetésének módosításáról, 
mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 
 

-----2 Előterjesztés az energia-veszélyhelyzet miatti költségcsökkentő intézkedésekről 
szóló tájékoztató elfogadásáról, és a közvilágítás veszélyhelyzet ideje alatti helyi 

működési rendjéről szóló rendelet megalkotásáról----- 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 

Szita Károly polgármester szóbeli kiegészítésként elmondta, hogy már érintette az 
előzőekben az előterjesztés készítésének okait. Ki kell írni az új közbeszerzési eljárásokat a 
villanynál és a gáznál. A villanynál az egyetemes árban van a város, de a jövő évi ár négyszerese 
lesz a mostaninak. Sok polgármesterrel egyeztetett, hogy mit tegyenek. Szerződjenek le egy 
évre, vagy havi indexálással jelzett feltétellel. Nem tudják, hogy alakulnak az árak pár hónap 
múlva a háború és egyéb dolgok miatt. Két dolog közül választhattak. Az egyik, hogy bezárják 
az intézményeket, kivéve az óvodákat, idősotthonak, orvosi rendelőket. Vannak városok, akik 
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ez mellett döntenek. A másik lehetőség, hogy részben zárnak be, hogy a település élhessen 
tovább. A Szivárványt bezárják, a színházban működik tovább a mozi. A sportnál a 
kiscsarnokot tartják nyitva. Az uszoda működik támogatással, más nyitvatartási idővel. A 
gazdasági társaságok hozták meg a döntést, a város csak a részükre adandó támogatást határozta 
meg. Három kórus a Városháza Dísztermében próbál kabátban, mert hét végén nem lesz fűtés, 
a hivatal dolgozói is átköltöztek több más irodába. Az óvodákba is le kell kapcsolni a villanyt, 
ahol nincsenek, de a gyerekek nem fázhatnak. A közvilágítással kapcsolatban elmondta, hogy 
teljes sötétbe nem lehet a város, nem lesz lekapcsolva teljesen a villany. A közvilágítási költség 
most 172 millió forint. 9600 lámpa van Kaposváron, 2600 LED-es lámpa, a többi a régi. A 
mostani árakat figyelembe véve átlagba 1300 millió lesz a következő évi közvilágítási költség. 
Ez az elektromos energia áraktól függ. A közvilágítási költség nincs bent a hatmilliárd forint 
hiányba. A rendelet-tervezet a közvilágítási költség csökkentéséről szól. Minden második égő 
fog világítani, kivétel a gyalogátkelőhelyeknél. A József utcánál próbajelleggel kikapcsolták 
minden második égőt, véleménye szerint teljesen vállalható. Egy lakótelepi résznél is 
kikapcsolták minden második égőt, és ott is vállalható. A kétsoros utcáknál cikcakkba 
kapcsolják ki a lámpákat. A rendőrtábornokot megkérdezte, hogy több lesz-e a betörés ezért, 
azt válaszolta, hogy a közbiztonság nem lesz rosszabb. Be van kamerázva a város eléggé ahhoz, 
hogy ne legyen baj. Igazgató asszony megsaccolja, hogy mennyi lesz a költség, mivel pontos 
összeget nem lehet mondani.  
 

-----Kérdések----- 
 

Pintér Attila képviselő kérdezte, hogy készült-e költségbecslés arra vonatkozóan, hogy 
mindaz, amit elmondott Polgármester úr, mennyibe fog kerülni? Nyilván kevesebbe, mint amit 
megspórol vele, de fontos dolog. Nemcsak közbiztonsági kockázata van a közvilágítás 
korlátozásának, hanem balesetveszélyes is. Ahol a fénymérés eredményei rosszak voltak, ott 
hogyan oldják meg ezt a tervet?  
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő kérdése volt, hogy az előterjesztést a 
részönkormányzatok tárgyalták-e, mivel érinti őket. A szűrővizsgálatok tavasszal indulnak, 
elképzelhetőnek tartja-e, hogy más épületben vagy otthoni munkavégzésben végezzenek 
szűrési vizsgálatokat? Mennyi épületet zártak be és mennyi a megtakarítása?  
 
Szita Károly polgármester amennyiben ma megszületik a döntés, akkor fog tudni 
irányszámokat mondani. Kérte, hogy egy hónap alatt végezzenek a kikapcsolási munkákkal. A 
2600 lámpatestnél egyszerűbben megoldható a kikapcsolás, mert szabályozható központilag. A 
többi lámpatestnél kétféle módszerrel lesz megoldva a kikapcsolás. Vannak olyanok, 
amelyeknél a lámpatest aljába ki tudják kapcsolni, de a legtöbbnél csak az égőnél tudják ezt 
megoldani. Maximum 100 millió forint lesz a ki- és bekapcsolás. Ennyit nem szeretne kifizetni. 
A közbeszereztetés után tud pontosat mondani. Kockázata van mindennek. Balesetek 
világosban is történnek. Nem tudja pontosan megmondani mennyi lesz a közvilágítás költsége, 
de sokkal több, mint most, annyi biztos. A Cseri úton is van egy zebra például, hogy négy lámpa 
világít, de kettőt eltakar a fa. Azokat az ágakat le kell vágni, amelyek nem teszik lehetővé a 
fény átjutását. Ahol nem világítanak, mert kiégtek, azokat ki kell cserélni, ahol rossz a 
lámpatest, azt javítják. Azért döntöttek úgy, hogy a Polgárok Háza szűrőközpont legyen, hogy 
ne a kórházba kelljen menni vizsgálatokra, hanem külön szép környezetbe. A műszereket 
megvásárolták. A szülők, amíg a gyerek játszik a játszótéren, be tudnak menni szűrésre. 
Tavasszal fog indulni, mert oda még nem költöztek be a használó civil szervezetek. A 
szűrővizsgálatok folynak a munkahelyeken. A pedagógusok szűrésével hamarosan végeznek, 
utána mennek tovább. A megtakarításokat tartalmazza az előterjesztés, össze kell számolni. 
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Több intézmény más nyitvatartási idővel van nyitva, amit ők határoztak meg. Tavaszig az 
Agóra, Aréna, dzsúdócsarnok, Szivárvány lesz szüneteltetve. 
 

-----Hozzászólások----- 
 
Nagy Attila tanácsnok a részönkormányzatok a napirendet nem tárgyalták, de ő megadott 
minden információt a tagok részére.  
 
Pintér Attila képviselő ez az előterjesztés egyértelműen megmutatja, hogy azok a városok 
járnak jól ebben a helyzetben, akik korábban kezdték a rendszereiket okosítani. Ha okos várost 
szeretnénk, akkor a közeljövőben elengedhetetlenek lesznek azok a fejlesztések, amik a várost 
okosabbá teszik. Akik már lecserélték a lámpáikat LED-es izzókra, azok már előrébb vannak, 
tudják a fény erősségét irányítani. Ez a helyzet azt mutatja, hogy önerőből kell nekiállni annak, 
amit meg lehet csinálni, még akkor is, ha a költségvetés szűkös. Érti a költségbecslést, hogy 
mennyibe kerül az átalakítás. Ha jól értette, akkor a 600 millió forint csak becslés. Kérte, hogy 
vonják be a képviselőket a izzókikapcsolásba, mivel ismerik a körzetüket, és segítséget 
tudnának adni, hogy melyik izzót lehet kikapcsolni és melyiket nem.  
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő a költségcsökkentésekre adott konkrét válaszok 
segítséget nyújtanak. A költségvetésben egyik oldalon költségcsökkentés van, a másik oldalon 
megy ki a pénz. Tavaly decemberben kérte, hogy ne adjanak ki 26 milliót pumpapályára, mert 
már hatósági áras a benzin, hatósági áras élelmiszerek vannak, ne tegyék, mert nem lesz pénz. 
Megszavazták. Januárban a 26 millió felugrott 48 millióra a környezetrendezés miatt. A válság 
idején odaadunk pályázati pénzre 53 millió forintot, hogy építsünk pár buckát a Városligetbe. 
A lakókat is kérdezzék meg a lámpatestek lekapcsolásáról, mert van, ahol nincs szükség arra, 
hogy égjen a lámpa. A közbringa-rendszer évi működési költsége 40 millió. Ez az összeg a 
lámpák lekapcsolása, és visszakapcsolása. A helyetteseinek fizetése millió fölött volt, még 
megemelte 300 ezerrel. Ez zavarja az embereket. A szűrővizsgálatokkal kapcsolatos választ 
megköszönte. Nagyon nagy segítség, ha a munkahelyeken folynak szűrővizsgálatok. Az 
épületbezárásokról annyit említett meg, hogy a Petőfi könyvtár ismét kinyitott, mert egy nagyon 
fontos közösségi tér.  
 
Szita Károly polgármester a Petőfi és Honvéd u-i könyvtáraknál elintézték, hogy hatósági 
áron kapják az energiát. Pintér képviselő kérdésére válaszolva elmondta, hogy az Elena 
programban kettő várost kivéve nagyon nagy mértékben szerepel a közvilágítás 
rekonstrukciója. Amikor Zalaegerszeg csinált LED-es közvilágítást, akkor a megtakarításból 
fizették ki a beruházást, ordítottak. Az Elena is ilyen lesz. Ha végre elindul, december 31-ig 
kaptak lehetőséget arra, hogy kimenjen az ESCO cégre vonatkozó közbeszerzés. Ez az, aki 
megfinanszírozza a több, mint 20 milliárd forint értékű beruházást. Nagyon nehéz ilyet 
szerezni. De úgy látja, nem nagyon érdekli a képviselőket. Ez is ugyanolyan konstrukció, hogy 
az ESCO cég megfinanszírozza a beruházást, és a városnak kell megfizetnie a megtakarításból 
azt. Reméli, hogy találnak olyat, hogy a mostani energiaárak függvényében kell majd fizetni. 
A közvilágítás eddigi rekonstrukcióját eddig európai forrásból lett finanszírozva, a többit is 
részben ilyen forrásból szeretné megoldani. Nagyon kevés olyan település van, akik ennyit 
tettek az energiafüggetlenség és klímavédelem érdekében. Például a buszok, zöldfűtőmű, 
távhőbővítés, napelemparkok. Most azt próbálják kitalálni, hogy a fürdő költségeit hogyan 
tudják csökkenteni. Geotermiával sajnos nem lehet, mert a város másik felén találtak olyan 
helyet, ahol lehetne hasznosítani. Az energaiamegtakarítási lehetőségeket fel szeretné 
gyorsítani. A beruházásokat nem állították le, egy városnak élni kell. Közösségben élni sokkal 
jobb, mint egyedül, ezért olyan erős ez a város.  
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Szavazás eredménye 

 
#: 5638   Száma: 22.11.24/2/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 10:43  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 14 87.50 77.77 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 2 12.50 11.11 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
139/2022. (XI. 24.) önkormányzati határozat: 
 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta és tudomásul vette az energia- 
veszélyhelyzet fennállása alatt hozott intézkedésekről szóló tájékoztatót. 
 
Felelős:   Szita Károly polgármester  
Közreműködik: Szirják Imréné műszaki, pályázati és környezetfejlesztési igazgató 
Határidő:   2023. január 31. 

 
Szavazás eredménye 

 
#: 5639   Száma: 22.11.24/2/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 10:43  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a rendelet-tervezetről az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 13 81.25 72.21 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 3 18.75 16.67 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
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Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 39/2022.(XII.5.) 
önkormányzati rendeletét a közvilágítás veszélyhelyzet ideje alatti helyi működési 
rendjéről, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 
 
 

-----3 Előterjesztés a közterület rendeltetésétől eltérő célú használatának szabályairól 
szóló 5/2019. (III. 5.) önkormányzati rendelet módosításáról ----- 

 
-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 
dr. Csillag Gábor jegyző szóbeli kiegészítésében elmondta, hogy a Közgyűlés minden év 
végén felülvizsgálja azokat a díjakat, amelyeket rendeletben megállapít, ezek a rendeletek 
fognak most következni. A közterületdíjakra 6,5%-os emelésre tesz javaslatot, továbbá olyan 
kedvezményt tartalmaz, hogy ne kelljen a télen nem működő vendéglátóegységeknek 
elbontania a teraszokat, így a raktározás költségét megspórolhatják. Nem kell ebben az 
időszakban bérleti díjat fizetniük.  
 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 
 

-----Hozzászólások----- 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő módosító indítványával kapcsolatban elmondta, hogy az 
ármegállapítást nem érinti. A tavalyi közgyűlésen nem tárgyalták, akkor visszavonta, most 
ismételten beterjeszti. A választási plakáthelyeket beemelték a rendeletbe. A korábbi gyakorlat 
az volt, hogy Helyi Választási Iroda vezetője kezében van, ne a Közgyűlés határozza meg a 
plakáthelyeket, ezt javasolta hatályon kívül helyezni.  
 
dr. Csillag Gábor jegyző elmondta, hogy nem ért egyet a módosító indítvánnyal, pont az a 
lényege, hogy rend legyen a városban a választások alkalmával is.  
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5640   Száma: 22.11.24/3/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 10:46  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elutasítva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a képviselői módosító indítványról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 4 23.53 22.22 
Nem 12 70.59 66.66 
Tartózkodik 1 5.88 5.56 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
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Szavazás eredménye 

 
#: 5641   Száma: 22.11.24/3/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 10:47  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a rendelet-tervezetről az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 14 82.36 77.77 
Nem 1 5.88 5.56 
Tartózkodik 2 11.76 11.11 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 40/2022.(XI.30.) 
önkormányzati rendeletét a közterület rendeltetésétől eltérő célú használatának 
szabályairól szóló 5/2019. (III. 5.) önkormányzati rendelet módosításáról, mely a 
jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 
 

-----4 Előterjesztés a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz összegyűjtésére, 
elszállítására és elhelyezésére irányuló közszolgáltatásról szóló 4/2014. (I. 29.) 

önkormányzati rendelet módosításáról----- 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 
dr. Csillag Gábor jegyző elmondta, hogy a lakosságot érintően nem tesz emelésre javaslatot, 
a közületeknél tesz 14%-os emelésre javaslatot.  
 

-----Kérdések----- 
 

Felder Frigyes képviselő az előterjesztésben írták, hogy a vállalkozó nem kérte a díjemelést, 
ennek ellenére mégis díjemelésre tesznek javaslatot. Mi ennek az oka? 
 
dr. Csillag Gábor jegyző elmondta, hogy nem akarják a vállalkozót rossz helyzetbe hozni. Egy 
inflációmértékű emelést hoznak.  
 
Szita Károly polgármester elmondta, hogy nem lehet monopolhelyzetet teremteni, hogy csak 
egy szippantó legyen. Itt is verseny van. Minden egyes számlával el kell számolnia, be kell 
bizonyítania, hogy mennyit szippantott ki és mennyit rakott le a szennyvíztelepen. A többi 
vállalkozótól ezt nem tudják megkérni, mert szabad piac van. Nehéz vállalkozót találni is, mert 
ilyen helyzet van. Neki pontosan el kell számolnia. Toponáron és Kaposfüreden a zártkerti 
részen külön figyelni fogják, hogy mennyi a fogyasztás, és a szippantás. Főleg a Deseda miatt, 
meg amúgy is.  



26 

 

 
-----Hozzászólások----- 

 
Felder Frigyes képviselő nem vitatja, hogy a polgármesternek teljesen igaza van, de a 
vállalkozó miért nem kérte, hogy emeljék a díjat? Nem érti. Ha a vállalkozó nem kért többet, el 
tudja dönteni, hogy megéri-e neki.  
 
dr. Csillag Gábor jegyző változatlanul fenntartja, hogy nem szeretnének versenyhátrányt. 
Borzasztó nehéz szippantót találni.  
 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5642   Száma: 22.11.24/4/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 10:52  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 15 88.24 83.33 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 2 11.76 11.11 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
 
140/2022. (XI. 24.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a nem közművel összegyűjtött 
háztartási szennyvíz összegyűjtésére, elszállítására és elhelyezésére irányuló közszolgáltatásról 
szóló 4/2014. (I. 29.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló előterjesztést és úgy 
határozott, hogy a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz összegyűjtésére, 
elszállítására és elhelyezésére irányuló közszolgáltatás 2022. évben hatályos lakossági díjait 
2023. január 1-től nem kívánja módosítani. 
 
Felelős:              Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
Határidő:           2022. december 20. (határozat közlésére) 
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Szavazás eredménye 

 
#: 5643   Száma: 22.11.24/4/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 10:52  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a rendelet-tervezetről az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 15 88.24 83.33 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 2 11.76 11.11 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 41/2022.(XII.5.) 
önkormányzati rendeletét a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz 
összegyűjtésére, elszállítására és elhelyezésére irányuló közszolgáltatásról szóló 4/2014. (I. 
29.) önkormányzati rendelet módosításáról, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 
 
 

-----5 Előterjesztés a lakások és helyiségek bérletére, valamint az elidegenítésükre 
vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. törvény végrehajtásáról szóló 

49/1993. (XII. 15.) önkormányzati rendelet módosításáról----- 
 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 
dr. Csillag Gábor jegyző elmondta, hogy az előterjesztés két részből áll. Az első rész a bérleti 
díjak felülvizsgálata. A lakbérre vonatkozóan 12%-os emelésre tesz javaslatot azzal, hogy egy 
6,6 millió forintos önkormányzati támogatást ad az önkormányzat. A nyugdíjas háznál a külön 
szolgáltatásoknál 11,3%-os emelésre tesz javaslatot, 2,2 milliós önkormányzati támogatás 
mellett. A bérlőkiválasztánál 14%-os emelésre tesz javaslatot, ami elméleti, mert viszonylag 
ritkán kerül sor bérlőkiválasztásra. Az előterjesztés második része nem a díjakra vonatkozik. 
Felülvizsgálták a rendeletnek azt a részét, hogy a határozatlan idejű jogviszonyban levő bérlők 
a bérleményüket megvásárolják. Megvizsgálták más városokban is ezt a lehetőséget, és 
megállapították, hogy a kaposvári rendelet túlságosan megengedő. Nagyon enyhe kondíciókkal 
lehet megvásárolni a bérleményeket. Itt szigorúbb szabályok megállapítására tesz javaslatot. 
Az elmúlt 7 évben 8 ingatlant vásároltak meg ebben a körben.  
 

-----Kérdések----- 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő a hátralékok kapcsán kérdezte, hogy mi várható ezzel az 
emeléssel? Folyamatos áremelkedés tapasztalható főleg az élelmiszeráraknál, a bérek sem 
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emelkedtek olyan mértékben. A hátralék növekedésére lehet számolni. A nyugdíjasháznál van 
egy megjegyzés a gázszámlával kapcsolatban, hogy július óta nem kaptak gázszámlát. Azért 
oda kellene figyelni, hogy nemcsak az intézményeknél nem adtak ki számlákat és nem tudják 
a havi rezsiköltséget tervezni. Ki az aki felügyeli ezeket? Nagyon bonyolult lett a rendszer. Ezt 
hogy fogják kezelni?  
 
Felder Frigyes képviselő véleménye szerint belátható, hogy az önkormányzati bérlakásban és 
a nyugdíjasházban élők azt a réteget jelentik, akiknek a jövedelme nagyon kitett az élelmiszerár 
emelésnek. A keresetük nagy része az élelmiszerárakra megy rá, kb. 40-50%-os volt az utóbbi 
időben az emelkedés. Valóban a legmegfelelőbb alkalom a 12%-os emelés? 
 
dr. Szép Tamás tanácsnok a nyugdíjasházzal kapcsolatban kérdezte, hogy 2019-ben döntöttek 
úgy, hogy az ottlakók állják a különszolgáltatások árát. Négy év alatt építik be az árakba. Ha 
nem lett volna covid, akkor 2023 év végére el kellett volna érnie a rendes árat. Nem tudja, hogy 
most ez a bérleti díj, térítési díj. Két évet azért csúszott az önkormányzati támogatás elkoptatása. 
Módosítják-e azt a határozatot, hogy a 2023. év végéig ki kell fizetni a térítési díjat?  
 
Szita Károly polgármester erős konszenzus határozta meg 2019-ben azt, amit mondott. Azt 
mondták, hogy x éven belül elkoptatják az önkormányzati támogatások mértékét, hogy a 
használók fizessék meg. Ezt nem engedte érvényesíteni a háborús infláció miatt. A végcél 
továbbra is az, hogy elkopjon és a használók fizessék meg. A határidő is ki fog tolódni.  
 
dr. Csillag Gábor jegyző elmondta, ha az előterjesztést elfogadják, akkor egy átlag 50m2-es 
lakás bérleti díja 17.659,-Ft lesz havonta. Azt gondolja, hogy ez még egy abszolút vállalható 
bérleti díj egy ekkora lakásra. De azt feltételezve, hogy nem mindenki tudja kifizetni a rezsi 
minden részét egy ekkora lakásnak, egy olyan támogatási rendszert dolgoztak ki, hogy senkit 
ne hagyjanak hideg lakásban vagy az út szélén. Akik olyan helyzetben vannak, hogy szociális 
lakásra lenne szükségük, amíg az önkormányzat olyan helyzetbe lesz, meg fogják kapni. Nadrai 
képviselő kérdésére válaszolva ez egy országos probléma. Ő nagycsaládos kedvezményt vesz 
igénybe, augusztus óta az első számlát most kapta meg, de volt benne egy levél, hogy a 
befizetési határidőt kitolja. Ha jól emlékszik december vége a befizetés határideje.  
 
Szita Károly polgármester elmondta, hogy a nyugdíjasházban és a fecskeházban, valamint a 
színészlakásokban élők is a rezsicsökkentett árat fognak fizetni. Ez két héttel ezelőttig nem így 
volt, szerencsére sikerült a Kormányt meggyőzni.  
 
 

-----Hozzászólások----- 
 
 

Felder Frigyes képviselő megköszönte a választ, megértette és el tudja fogadni.  
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Szavazás eredménye 

 
#: 5644   Száma: 22.11.24/5/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 11:02  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 94.12 88.88 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 1 5.88 5.56 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
141/2022. (XI. 24.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a lakások és helyiségek bérletére, 
valamint az elidegenítésükre vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. törvény 
végrehajtásáról szóló 49/1993.(XII.15.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 
előterjesztést és az alábbi határozatokat hozta: 
 
1. A Közgyűlés úgy határozott, hogy a 2023. évi költségvetési rendeletében a bérlakás-

állomány fenntartására 6.656 ezer Ft-ot biztosít.  
 

Felelős:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:  2023. január 31. 

 
2. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a Kaposvári Szociális Központ részére a 

Nyugdíjasház különszolgáltatási díjjal nem fedezett 2.249 ezer Ft költségét a 2023. évi 
költségvetésében biztosítja.  

 
Felelős:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:  2023. január 31. 
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Szavazás eredménye 
 

#: 5645   Száma: 22.11.24/5/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 11:02  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a rendelet-tervezetről az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 14 82.36 77.77 
Nem 1 5.88 5.56 
Tartózkodik 2 11.76 11.11 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 42/2022.(XII.05.) 
önkormányzati rendeletét a lakások és helyiségek bérletére, valamint az elidegenítésükre 
vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. törvény végrehajtásáról szóló 
49/1993. (XII. 15.) önkormányzati rendelet módosításáról, mely a jegyzőkönyv 
mellékleteként csatolva. 
 

-----6 Előterjesztés a temetőkről és a temetkezésről szóló 20/2000. (VI. 20.) 
önkormányzati rendelet módosításáról ----- 

 
-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 
dr. Csillag Gábor jegyző elmondta, hogy a temetkezéssel kapcsolatosan 7%-os emelésre tett 
javaslatot. A szolgáltató nagyobb emelést szeretett volna. 
 

-----Kérdések----- 
 

dr. Nadrai Norbert József képviselő az előterjesztés kitér a kaposvári kedvezményre. Ezen 
az összegen felül milyen támogatást kaphatnak a hozzátartozók temetéskor, hiszen az 
előterjesztés összegszerűen is szerepelteti, hogy koporsós temetésnél 28.528,-Ft-tal, 
hamvasztásos temetésnél 21.644,-Ft-tal lesz több a temetés. 
 
dr. Csillag Gábor jegyző a szociális háló erre is kiterjed, rendkívüli támogatást kaphatnak, 
legszélsőségesebb esetben marad a köztemetés.  
 

-----Hozzászólások----- 
 

dr. Nadrai Norbert József képviselő összegszerűségében a kaposváriak kedvezménye 13.103-
ról emelkedik 14.020,-Ft-ra. Ez 917,-Ft-os kedvezmény emelést kaphatnak. Az előbb 
ismertetett emelkedéseket figyelembe véve javasolná, hogy a kaposvári támogatást ne 
százalékosan határozzák meg, hanem összegszerűen. 



31 

 

Szavazás eredménye 
 

#: 5646   Száma: 22.11.24/6/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 11:05  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a rendelet-tervezetről az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 14 82.36 77.77 
Nem 1 5.88 5.56 
Tartózkodik 2 11.76 11.11 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 43/2022.(XII.5.) 
önkormányzati rendeletét a temetőkről és a temetkezésről szóló 20/2000. (VI. 20.) 
önkormányzati rendelet módosításáról, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 
 

-----7 Előterjesztés a fizetőparkolók üzemeltetéséről szóló 58/2010. (XI. 17.) 
önkormányzati rendelet módosításáról ----- 

 
-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 
dr. Csillag Gábor jegyző elmondta, hogy a fizetőparkolókkal kapcsolatos előterjesztés is két 
részből áll. Az első része díjemeléssel kapcsolatos. Itt 8%-os emelésre tett javaslatot. Egy olyan 
módosítást is szeretnének bevezetni, hogy a zöld rendszámú gépkocsik kedvezményét csak 
azok használhatják ingyenesen, akik tisztán elektromos meghajtásúak, a hibridek akkor sem, ha 
zöld rendszámmal rendelkeznek.  

-----Kérdések----- 
 
Pintér Attila képviselő már említette a közösségi közlekedés fejlesztésének második üteméről 
szóló pályázatot, amit a Tömegközlekedési Zrt. kezel. Ez több parkolást is érintő fejlesztést is 
tartalmaz. Automata parkolási rendszerek előkészítését, a fix telepítésű parkolóórák telepítését. 
Lehet-e tudni, hogy ezek a fejlesztések előkészítése hol áll?  
 
Felder Frigyes képviselő technikai jellegű kérése, hogy el lett írva a 2022-es óradíj a 3. 
övezetben most jelenleg nem 450, hanem 480,-Ft. Az első a júniusi állapot volt. Javítsák. 
Júliusban volt egy 9%-os emelés, most egy átlagos 8,2%-os emelés, összesen 17,2%-os emelés. 
Korábban a covid időszak alatt a díjbefagyasztást támogatásként adta a kormányzat és az 
önkormányzat is. Ha jól érti, akkor ennek a visszavétele történik. Sokkal nehezebb helyzetben. 
Általa ellentmondásnak vélt tényre kérdezett rá, hogy egy kevésbé válságos időszakban 
támogatásként odaadott díjcsökkentést most teljesen visszavesz az önkormányzat ezzel az 
emeléssel egy sokkal válságosabb időszakban. Nem éreznek a kettő között egy kis 
ellentmondást? 
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Szita Károly polgármester válaszként elmondta, hogy a tervezési folyamat elindult. Az egész 
projekt 7-8 milliárd forint körül fog megállni, a buszbeszerzéseket és az Ön által mondottakat 
is beleértve. Amikor az Unió és a bizottsági elnök megadja a magyaroknak járó forrásokat, el 
tud indulni ez a program. Ha nem kap pénzt az önkormányzat, akkor mást kell kitalálni. Jövő 
héten találkozik Navracsics miniszter úrral, reméli, hogy megerősíti a bizalmat, hogy a források 
megérkeznek. Felder képviselő úr a covid a legtragikusabb időszak volt, nem a mostani. Abba 
emberek haltak bele.  
 
dr. Csillag Gábor jegyző elmondta, hogy az emelés előtt az egyes övezetbe 300,-Ft/óra volt, 
emeléssel 350,-Ft. Más városokban ez sokkal több, van ahol még emelés sem volt meg és úgy 
is több. Még így is Kaposvár lesz a legolcsóbb a megyei jogú városok szintjén.  
 
 

-----Hozzászólások----- 
 

dr. Nadrai Norbert József képviselő 7. alkalommal benyújtott módosító indítványával 
kapcsolatban elmondta, hogy a képviselők ingyenes parkolása végre meg kell szűnjön.  
 
Felder Frigyes képviselő valóban egy tragikus időszak volt, amibe emberek haltak meg. Nem 
látja az összefüggést a parkolási díj eltörlése és az egészségügyi helytállás között. Polgármester 
úr ez a vakugrásos logikáját nem tudja követni. A parkolási díj nem azért lett befagyasztva, 
hogy ne haljanak meg emberek, hanem propaganda célból, hogy ennyi támogatást még adnak 
az embereknek. Az látja, hogy a brutális gazdasági válság közepette még megemelni a parkolási 
díjtételeket 17,2%-kal, egy picit logikátlannak érzi, nem érzi teljes mértékben helytállónak. 
Összehasonlítgatni erősebb városoknak a parkolási díjakat. Hozzá kellene tenni az adóerőt vagy 
vásárlóerőt, utána nézzék meg, hogy milyenek Kaposváron a díjak.  
 
Pintér Attila képviselő a parkolás az önkormányzat fejőstehene. Egy masszív bevételt várnak 
az önkormányzatok a parkolásból. Döntés kérdése, hogyan határozzák meg a díjakat, de 
mindenhol nagyon komoly bevételeket hoz az önkormányzatok részére. Az említett városokban 
a jövedelmek magasabb szintűek, mint Kaposváron. Amikor díjakat állapítanak meg és 
összehasonlítják más városokkal, alig találnak olyat, ahol alacsonyabb lenne a jövedelem.  
 
Borhi Zsombor alpolgármester képviselő úrnak mondta, hogy a covid járvány lehet, hogy az 
ő hozzátartozóit nem vitte el, de a legtragikusabb az, mikor egy olyan járvány jön, amivel nem 
tudnak mit csinálni. Az állam nem támogatásként adta azt, hogy ingyenes parkolás van, hanem 
azért, hogy az egyéni közlekedést preferálják, hogy a járvány kevésbé terjedjen. Ez tény 
képviselő úr. Mindemellett, hogy ’hál Istennek úgy néz ki, hogy a járvány nehezén túl vannak, 
visszatérnek arra a rendre, ami a járvány előtt volt.  
 
Bereczki Dávid tanácsnok érti, hogy miért nem jó dolog ilyen előterjesztéseket tárgyalni, 
mikor emelésről van szó. Véleménye szerint felelősségteljes döntés lenne megszavazni ezt az 
előterjesztést, mert végsősoron egy városban, egy közösségben, országban laknak. Felelősek 
abban, hogy mikor sikerek vannak abban osztozni kell, amikor nehéz időszakok jönnek, mint 
ahogy most is van, akkor felelősséget kell vállalni egymásért, és segíteni kell egymást. Sajnos 
most nem úgy alakulnak a számok, a gazdaság sem megy jól, most az emelések időszaka jön. 
Tudja, hogy mindenkinek nehéz ez most, de segíteni kell egymást, most pótolni kell a kiesett 
bevételeket.  
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Szita Károly polgármester zárszóként elmondta, hogy egyetlenegy célja van a sok mellett a 
közszolgáltatásokról. Az ország egyik legdrágább közszolgáltatási díjat fizető városából az 
egyik legkevesebb közsszolgáltatási díjakat fizető város lett Kaposvár. Ebből nem enged. A 
parkolást privatizálták más városokban. Itt nem lett privatizálva a parkolás, a város 
tulajdonában maradt és a bevétel is a városé. A többi városhoz képest a mostani díjemelés 
mértéke kevés.  
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5647   Száma: 22.11.24/7/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 11:18  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elutasítva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a módosító indítványról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 1 7.69 5.56 
Nem 12 92.31 66.66 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 13 100.00 72.22 
Nem szavazott 4   22.22 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5648   Száma: 22.11.24/7/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 11:19  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a rendelet-tervezetről az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 13 76.47 72.21 
Nem 3 17.65 16.67 
Tartózkodik 1 5.88 5.56 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 44/2022.(XII.5.) 
önkormányzati rendeletét a fizetőparkolók üzemeltetéséről szóló 58/2010. (XI. 17.) 
önkormányzati rendelet módosításáról, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 
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-----8 Előterjesztés a helyi adórendeletek felülvizsgálatáról ----- 

 
-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 
dr. Csillag Gábor jegyző elmondta, hogy Kaposvár hagyományosan visszafogott adópolitikát 
folytat. 2015. január 1. óta nem emelkedett a kommunális adó, ha elfogadják az előterjesztést, 
akkor ez így is marad. Csak az építményadó és telekadó vonatkozásában a pénzintézeteknél, és 
multiknál jelentkezik a magasabb adófizetés. Ettől eltekintve nem tesz javaslatot emelésre. Az 
idegenforgalmi adó vonatkozásában a nyilvántartás vezetése módosul egy jogszabály változás 
miatt.  

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 
 

-----Hozzászólások----- 
 
Szita Károly polgármester elmondta, hogy vannak olyan települések, hogy a bevételeiket 
emelik, Kaposvár már másfél évtizede ellenkező úton jár. Hagyni kell a helyi gazdaságot 
termelni, lehetőséget biztosítani arra, hogy az adóbevételek száma így növekedjen, nem 
adóemeléssel. A 2022-ben az év elején elfogadott adómértéket megemelték 150 millió forinttal 
ma reggel, aki megszavazta az előterjesztést. Megköszönte az adóiroda dolgozóinak a 
munkáját. Reméli, hogy jövőre is ennyivel több lesz az adóbevétel. 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5649   Száma: 22.11.24/8/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 11:37  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület az építményadóról szóló rendelet-tervezetről az alábbiak szerint 
szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 15 88.24 83.33 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 2 11.76 11.11 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 45/2022.(XII.5.) 
önkormányzati rendeletét az építményadóról szóló 77/2008. (XII.15.) önkormányzati 
rendelet módosításáról, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 
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Szavazás eredménye 

 
#: 5650   Száma: 22.11.24/8/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 11:37  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a telekadóról szóló rendelet-tervezetről az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 14 82.35 77.77 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 3 17.65 16.67 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 46/2022.(XII.5.) 
önkormányzati rendeletét a telekadóról szóló 78/2008. (XII.15.) önkormányzati rendelet 
módosításáról, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5651   Száma: 22.11.24/8/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 11:37  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület az idegenforgalmi adóról szóló rendelet-tervezetről az alábbiak 
szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 15 88.24 83.33 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 2 11.76 11.11 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 47/2022.(XII.5.) 
önkormányzati rendeletét az idegenforgalmi adóról  szóló 80/2008. (XII.15.) 
önkormányzati rendelet módosításáról, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 
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-----9 Előterjesztés a "150 éve város Kaposvár" emlékév elrendeléséről ----- 

 
-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 
Szita Károly polgármester elmondta, hogy 1873-ban lett Kaposvár rendezett tanácsú város. 
Egy olyan javaslatot hozott, hogy 2023-at emlékévvé nyilvánítsák. Volt már emlékév 
Kaposváron, Rippl-Rónaira emlékezve, aminek az volt a fő célja, hogy Rippl-Rónait próbálják 
még jobban Kaposvárhoz kötni. Volt egy másik, amikor Eszterházyra emlékeztek, mikor 
letelepedési levelet kapott Kaposvár. Amikor leégett a város 9 család maradt itt a városban. Ez 
300-as évforduló volt. Csatlakoztak a Kormány kezdeményezéséhez, amikor 56-os emlékévet 
hirdettek Kaposváron. Ez lesz a negyedik. A konkrét programokról szóló előterjesztést a jövő 
évi első munkaterv szerinti közgyűlésre beterjeszti. Már foglalkoznak vele, hogy milyen 
programok legyenek. Jágerné Katona Zsuzsanna lesz a háziasszonya ennek a 
programsorozatnak. Javasolta, hogy a 2023. évet nyilvánítsák Kaposvár emlékévvé.  
 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 
 

-----Hozzászólások----- 
 

dr. Nadrai Norbert József képviselő pontosítani szeretett volna. Javasolta, hogy a 150 éve 
rendezett tanácsú város Kaposvárt használják. Jogtörténeti tanulmányokból a községek 
rendezéséről szóló rendelet határozta meg, hogy ki a rendezett tanácsú város.  
 
Szita Károly polgármester megfontolandónak tartotta a javaslatot. Egy biztos, hogy 1873. 
január 23-án lett Kaposvár véglegesen város. Ha le tudják magyarra fordítani a rendezett 
tanácsú város, mint emlékév kifejezést, hogy a köztudatba minél jobban bele tudják vinni, akkor 
hajlik rá, mert ez a szabatos megnevezés. Viszont kevésbé érthető, hogy rendezett tanácsú 
város.  

Szavazás eredménye 
 

#: 5652   Száma: 22.11.24/9/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 11:44  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 17 100.00 94.44 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
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142/2022. (XI. 24.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott: várostörténeti jelentőségéhez méltó 
módon kíván megemlékezni arról, hogy 150 éve vált újra rendezett tanácsú várossá Kaposvár, 
ezért a 2023-at „150 éve város Kaposvár” emlékévvé nyilvánítja, és az évfordulót egységes 
arculattal és promócióval minden kulturális és egyéb ünnepi rendezvényen kifejezésre juttatja.  
 
Felelős:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Kovács Kristóf kulturális és városmárka-referens 
Határidő:   2023. december 31. 
 
-----10 Előterjesztés az egyes önkormányzati intézményekben alkalmazott belépődíjak, 

jegy- és bérletárak felülvizsgálatáról ----- 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 

dr. Csillag Gábor jegyző szóbeli kiegészítésként elmondta, hogy a múzeumban nem tesz 
emelésre javaslatot, a könyvtárban 8-10%-os emelésre tesz javaslatot azzal, hogy mindkét 
intézmény látogatottsága növekszik.  
 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 
 

-----Hozzászólások----- 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő elmondta, hogy mikor a nyáron emelte a Közgyűlés a 
múzeumi belépődíjakat, akkor is idézte, hogy a bevétel növekedését nem azzal várja el, hogy 
növeli a belépők árait, hanem a látogatók számának növekedésével. A lényeg, hogy minél több 
látogató legyen.  
 
Szita Károly polgármester biztos benne, hogy a látogatók számának növelése emeli a bevételt. 
Új technikákat kell kitalálni.  

Szavazás eredménye 
 

#: 5653   Száma: 22.11.24/10/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 11:46  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 14 82.36 77.77 
Nem 1 5.88 5.56 
Tartózkodik 2 11.76 11.11 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
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Megjegyzés: 
 
143/2022. (XI. 24.) önkormányzati határozat: 
 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlés megtárgyalta az egyes önkormányzati 
intézményekben alkalmazott belépődíjak, jegy- és bérletárak felülvizsgálatáról szóló 
előterjesztést és az alábbi határozatot hozta: 

1. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Takáts Gyula Megyei 
Hatókörű Városi Könyvtár bruttó díjait (beiratkozási díjak, kiegészítő olvasó jegyek díjai, 
késedelmi díjak) 2023. január 1-től az alábbiak szerint állapítja meg: 

Beiratkozási díjak:  
Alapjegy (könyv- és folyóirat kölcsönzés)   3.600,- Ft/év 
Féléves alapjegy       1.800,- Ft/félév 
16 éven aluliaknak, 70 éven felülieknek, fogyatékkal 
élőknek, nagycsaládosoknak, könyvtárosoknak valamint érvényes 
diákigazolvánnyal rendelkezők számára    ingyenes 

 Médiatári jegy (önállóan váltható)    3.900,- Ft 
 Féléves médiatári jegy (önállóan váltható)   1.950.- Ft 

Kiegészítő olvasójegyek 
 Számítógép-használat 14 éven felüliek számára 
 megkezdett negyedóránként           75,- Ft/negyed 

óra 
 Könyvtárközi kölcsönzés külföldről   Országos Széchenyi  
         Könyvtár díjszabása szerint 
 Könyvtárközi kölcsönzés belföldről   küldő könyvtár díjszabása 
         szerint 
 Elveszett olvasójegy         500,- Ft 

Beiratkozási díjak Petőfi Sándor Emlékkönyvtárban:  
Alapjegy (könyv- és folyóirat kölcsönzés)   1.100,- Ft/év 
Féléves alapjegy          550,- Ft/félév 
16 éven aluliaknak, 70 éven felülieknek, fogyatékkal 
élőknek, nagycsaládosoknak, könyvtárosoknak valamint érvényes 
diákigazolvánnyal rendelkezők számára   ingyenes 

 Médiatári jegy (önállóan váltható)       550,- Ft/év 
 Elveszett olvasójegy         500,- Ft 

Késedelmi díjak 
 könyv, kotta, CD, video, DVD: 25 Ft/nap/könyvtári dokumentum 
 kézikönyvtári dokumentum: 1.100 Ft/nap/dokumentum 

Felelős:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 
   Rázsits Veronika igazgató 
Határidő:  2023. január 1. 

2. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Rippl-Rónai Megyei 
Hatókörű Városi Múzeum bruttó összegű belépődíjait 2023. január 1-től változatlanul 
hagyva az alábbiak szerint állapítja meg: 
 



39 

 

Rippl-Rónai Múzeum (Fő u. 10.) 
Teljes árú jegy       1.000,- Ft 
Kedvezményes árú jegy         500,- Ft 
Családi jegy       2.000,- Ft 
Csoportos jegy (teljes árú)        900,- Ft 
Csoportos jegy (kedvezményes)        450,- Ft 
Kiállítás látogatási bérlet     1.500 Ft/fő/4 alkalom 
Tárlatvezetés       3.000,- Ft 
ingyenes látogatás                     a jogszabályban meghatározottak szerint 

Múzeumpedagógiai foglalkozások 
 saját (a Múzeum által tartott)    700,- Ft/gyermek 
 Múzeumpedagógiai foglalkozás bérlet:  2.100 Ft/fő/4 alkalom 
 Kölyökmúzeum      500,- Ft/gyermek 
 Manómúzeum      800,- Ft/gyermek 
 Bőröndmúzeum Kaposvár városon belül  700,- Ft/gyermek 

    Kaposvár városon kívül  700.- Ft/gyermek + útiköltség 
 
Rippl-Rónai Emlékház és Látogatóközpont (Rómahegyi u. 88.) 

Teljes árú jegy       1.800,- Ft 
Kedvezményes árú jegy         900,- Ft 
Családi jegy       3.000,- Ft 
Csoportos jegy (teljes árú)     1.600,- Ft 
Csoportos jegy (kedvezményes)        800,- Ft 
Tárlatvezetés       5.000,- Ft 
Fotójegy        1.500,- Ft 
ingyenes látogatás                      a jogszabályban meghatározottak szerint 

Múzeumpedagógiai foglalkozások 
 saját (a Múzeum által tartott)       700,- Ft/gyermek 

Múzeumpedagógiai foglalkozás bérlet:   2.100,- Ft/fő/4 alkalom 
 

Szentjakabi Bencés Apátság Romkertje (felújítás miatt zárva) 
 Felnőtt jegy 550,- Ft 
 Nyugdíjas, diák és csoportos (10 fő fölött) jegy (50 %) 330,- Ft 
 Kaposváriak részére ingyenes 
 
Fekete István Látogatóközpont (Deseda) 

Teljes árú jegy       1.000,- Ft 
Kedvezményes árú jegy         500,- Ft 
Családi jegy       2.000,- Ft 
Csoportos jegy (teljes árú)        900,- Ft 
Csoportos jegy (kedvezményes)        500,- Ft 
Tárlatvezetés       3.000,- Ft 
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Múzeumpedagógiai foglalkozások 
 saját (a Múzeum által tartott)       700,- Ft/gyermek 

Múzeumpedagógiai foglalkozás bérlet:   2.100,- Ft/fő/4 alkalom 
ingyenes látogatás                      a jogszabályban meghatározottak szerint 

 Elektromos kishajó menetdíjai: 

Megnevezés  

Bruttó menetdíj 

Kis körút  
(30 perces hajókázás) 

Látogató Központ –  
Kilátó (Kaposfüred) 

Felnőtt/Teljes árú jegy 500 Ft 500 Ft 

Diák/Nyugdíjas jegy 400 Ft 400 Ft 

Családi jegy (2 felnőtt+2 
gyermek) 

1 700 Ft 1 700 Ft 

Családi kedvezményes 
jegy (2 felnőtt+ 2 gyerek) 

1 500 Ft 1.500 Ft 

Madármegfigyelő körút* 
 

780 Ft 

Különjárat (max. 11 fő) 6 500 Ft 

Különjárat 2,5 óra (max. 
11 fő) 

13 000 Ft 

Kerékpár felár 250 Ft/db 

 
Egyéb hajózási feltételek: 

• 6 éves kor alatti gyermekek részére az utazás ingyenes. 
• 14 éves kor alatti gyermekek csak felnőtt kísérettel utazhatnak. 
• A kirándulóhajó különjáratként bérlése csak a Látogatóközponttal előre egyeztetett 

időpontban lehetséges. 
• Csoportokkal érkező kísérő tanárok számára az utazás ingyenes. 
• *A családi kedvezményes jegy két család együttes jegyvásárlásakor váltható. 
• **A madármegfigyelő körút a kora reggeli órákban indul és minimum 4 fő szükséges 

(max. 11 fő) ahhoz, hogy a hajó elinduljon, a madármegfigyelésre a 
látogatóközpontban előre be kell jelentkezni. 

 
Csónak és kerékpár-kölcsönzési bruttó díjak: 
a) csónakkölcsönzés: fél óra:     500 Ft 

     1 óra:     700 Ft 
     2 óra:  1.400 Ft 
     kaució:    500 Ft 

b) kerékpárkölcsönzés: 3 óra:     700 Ft 
     5 órára: 2.000 Ft 
     kaució: 1.000 Ft 
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Felelős:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 
   dr. Ábrahám Levente igazgató 
Határidő:  2023. január 1. 

 
-----11 Előterjesztés a helyi autóbusz-közlekedés díjainak felülvizsgálatáról ----- 

 
-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 
dr. Csillag Gábor jegyző szóbeli kiegészítésként elmondta, hogy idén év végén lejár a 
közszolgáltatási szerződés. 10 évvel ezelőtt úgy kötötték meg a szerződést, hogy amennyiben a 
szerződés lejártakor bizonyos feltételek fennállnak, akkor további öt évre meg lehet 
hosszabbítani a szerződés hatályát. Ezzel a lehetőséggel szeretnének élni. A díjak 
felülvizsgálatára differenciált díjemelésre tesz javaslatot.  
 

-----Kérdések----- 
 

Felder Frigyes képviselő többször felvetette már a kérdést, hogy a zöldváros koncepció 
hogyan egyeztethető össze a járatszámok 42%-os csökkentésével? 
 
Pintér Attila képviselő már kétszer hivatkozott a közösségi közlekedés fejlesztésének második 
ütemére. Ennek része az e-jegy rendszer kialakítása, ami lehetővé teszi, hogy telefonon 
keresztül lehessen jegyet vásárolni. Az önvezető autóbusz is eleme ennek a pályázatnak. 
Kíváncsi a válaszára, hogy hol áll ennek az előkészítése. Az e-jegy rendszer előkészítésére a 
legkíváncsibb.  
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő az ügyvezető igazgató mellékletben szereplő 
megállapítása, mely szerint az elmúlt évek kormányzati intézkedései a kedvezményrendszer 
átalakítása terén a közlekedési társaságoknak jelentős bevétel elmaradást okoznak. Kérdése 
volt, hogy a felsorolt három tétel miatt mikor fordult a jogalkotóhoz? 
 
Kukuly Sándor Mihály képviselő már kérdezte, hogy mi az oka annak, hogy egy járaton két 
busz megy egyszerre, kifele az egyik viszi az utasokat, befele meg a másik hozza? Ha ezeket 
megszüntetnék, akkor lehet, hogy nem kellene emelni a bérletárakat. Egyre több járat kimarad.  
 
dr. Csillag Gábor jegyző e-jegyrendszerrel kapcsolatban elmondta, hogy a bizottsági ülésen 
kimerítő választ kapott. Amikor kialakul egy országos e-jegyrendszer, akkor ahhoz lenne jó 
csatlakozni. Ha önállóan alakít ki valaki ilyen jegyrendszert, akkor módosítani kellene, ha egy 
országos jegyrendszer is kialakul. A kompenzációcsökkenés mindenképpen fennáll, ez adódik 
a város népességének öregedéséből, így egyre több idős használja a járatokat, ebből adódik a 
kiesés. Az nem megengedett, hogy járatok kimaradjanak, erre felhívja a vezérigazgató 
figyelmét, és tájékoztatást kér a problémáról. Segítséget kért, hogy pontosan melyik járat 
maradt ki.  
 

-----Hozzászólások----- 
 
Pintér Attila képviselő bizottsági ülésen azért nem kapott kielégítő választ, mert ismeri a 
pályázat tartalmát. Azt a választ kapta, hogy nem foglalkoznak vele, megvárják az országos e-
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jegy rendszert. Azért nem fogadja el a választ, mert pályázati összegeket költenek el erre is, 
nem is kis értékben.    
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő a buszpályaudvaron van egy automata, ahol lehet venni 
kártyával MÁV és Volán buszjegyet. Célszerű lenne, ha intermodális, akkor az automata 
biztosítsa a helyi buszjegy vásárlást is. Javasolta, ha már pályázat is van, hogy a Közgyűlés 
tagjai ismerkedjenek meg az e-buszjegy rendszerrel, hogy tudják mivel állnak szemben és 
milyen költsége lenne. Vannak már jó példák, ahol QR kóddal és okostelefonnal lehet jegyet 
venni. Technológiailag nagyon előreszaladt már a világ, nem hiszi, hogy annyira sokba kerülne. 
Kivezetnek pár fajta bérletet, mert nem éri meg a papírt előállítani.  
 
Felder Frigyes képviselő szóvá tette, hogy nem válaszolt a polgármester a kérdésére.  
 
dr. Szép Tamás tanácsnok a vezérigazgatót védelembe vette. Nem azt mondta, hogy nem 
foglalkoztak az e-jegyrendszerrel. Az hangzott el, hogy amíg a MÁV és a Volán nem dönti el 
országosan, hogyan, milyen módszerrel akar e-jegyrendszert bevezetni, addig további 
érdemleges tanulmányokat felesleges készíteni. Hiába készítenének tanulmányt, és bevezetnék 
Kaposváron, lehetséges, hogy két év múlva a kukába kellene dobni. Ugyanez a helyzet, hogy 
telefonnal vagy bankkártyával lehessen fizetni, a buszonkénti költsége nagyon magas. Türelmet 
kért.  
 
Pintér Attila képviselő a képviselőtársak figyelmébe ajánlotta a pályázat tartalmát, ami 
december végén lejár. Ez tartalmazza az e-jegyrendszer előkészítését. A válasz tényleg úgy 
hangzott el, hogy amíg az országos cégek nem döntenek, addig nem foglalkoznak vele.  
 
Szita Károly polgármester lesz Kaposváron e-jegyrendszer, de nem ez a legégetőbb probléma. 
Akkor, amikor a nagyvárosoknak a legkínzóbb problémája, hogy tudja-e működtetni a 
tömegközlekedést vagy sem, az e-jegyrendszer nem foglalkoztatja őket. Most azzal kell 
foglalkozni, hogy a ki tudja e fizetni a város a működéshez szükséges összeget! Most az a 
kérdés, hogy járjanak-e a buszok vagy sem, e-jegyrendszer nélkül.  
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5654   Száma: 22.11.24/11/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 12:00  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 13 76.48 72.22 
Nem 2 11.76 11.11 
Tartózkodik 2 11.76 11.11 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
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144/2022. (XI. 24.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a helyi autóbusz-közlekedés díjainak 
felülvizsgálatáról szóló előterjesztést és úgy határozott, hogy a Kaposvár Megyei Jogú Város 
Önkormányzata és a Kaposvári Közlekedési Zrt. között 2012. július 4-én a helyi autóbuszos 
személyszállítási közszolgáltatás ellátására létrejött, 2013. január 1. napjától hatályos 
közszolgáltatási szerződésnek a szerződés hosszabbítására és a helyi autóbusz közlekedési 
díjakra vonatkozó 12. számú módosítását jóváhagyja és felhatalmazza a Polgármestert a 
szerződésmódosítás aláírására. 
 
Felelős:  Szita Károly polgármester  
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
Határidő:  2022. december 20. 
 
-----12 Előterjesztés térítésmentesen önkormányzati tulajdonba/vagyonkezelésbe került 

ingatlanok kapcsán beszámolási kötelezettség teljesítéséről ----- 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 
 

-----Hozzászólások----- 
 
Pintér Attila képviselő a Deseda kemping területével kapcsolatban elmondta, hogy a 
gondozatlan területet jó lenne rendbe tenni, főleg a turisztikai időszakban. Sok jelzést kapott a 
kemping rendetlensége miatt.  
 
Szita Károly polgármester kérte a jegyzőt, hogy a kaszálandó területek jegyzékébe írják be és 
tartsák tisztán a területet.  
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5655   Száma: 22.11.24/12/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 12:02  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 17 100.00 94.44 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
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145/2022. (XI. 24.) önkormányzati határozat: 
 
1. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a Magyar Állam, a Kaposvári Egyetem és 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata között 2010. április 15. napján létrejött, állami 
vagyonba tartozó ingatlanok ingyenes önkormányzati tulajdonba adásáról szóló szerződés 
tárgyában akként nyilatkozik, hogy Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata a kaposvári 
0324/18, 0324/19, 0324/20, 0324/27 és 0324/28 hrsz-ú ingatlanokat közfeladat ellátása céljára, 
hulladékkezelő-lerakó központ megvalósításához hasznosítja. 
A Közgyűlés a jelen előterjesztés 1. számú mellékletét képező szakmai beszámolót jóváhagyja. 
 
Felelős:  Szita Károly polgármester  
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 Szirják Imréné igazgató 
Határidő: 2022. december 31. 
 
2. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a Magyar Állam és Kaposvár Megyei Jogú Város 
Önkormányzata között 2013. március 14. napján a kaposvári 0306/3 hrsz-ú, „kivett 
közforgalom elől elzárt magánút” megnevezésű ingatlan térítésmentes önkormányzati 
tulajdonba adása tárgyában létrejött megállapodásra hivatkozással, beszámolási 
kötelezettségének eleget téve, nyilatkozik, hogy Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata 
az ingatlant a szerződésben meghatározott közfeladat ellátására, út, illetve közterület funkcióra 
hasznosítja. 
 
Felelős:  Szita Károly polgármester  
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 Vígh Attila ügyvezető 
Határidő: 2022. december 31. 
 
3. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a Magyar Állam és Kaposvár Megyei Jogú Város 
Önkormányzata között 2014. október 30. napján a kaposvári 923 hrsz-ú, „kivett általános 
iskola” megnevezésű ingatlan térítésmentes önkormányzati tulajdonba adása tárgyában létrejött 
megállapodásra hivatkozással, beszámolási kötelezettségének eleget téve, nyilatkozik, hogy 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata az ingatlant a szerződésben meghatározott 
közfeladat ellátására, az egyházi fenntartású,  Lorántffy Zsuzsanna Református Óvoda, 
Általános Iskola, Gimnázium és Kollégium elhelyezése céljára hasznosítja. 
 
Felelős:  Szita Károly polgármester  
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
Határidő: 2022. december 31. 
 
4. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a Gyógyszerészeti Egészségügyi Minőség- és 
Szervezetfejlesztési Intézet (jogutódja: Állami Egészségügyi Ellátó Központ) és Kaposvár 
Megyei Jogú Város Önkormányzata között 2014. szeptember 09. napján a kaposvári 02219/1, 
02221,  02224/1, 02224/3, 02236, 02242/1, 02244/2, 02246, 02249, 02251, 02264/7 és a 21314 
hrsz-ú, állami tulajdonú ingatlanokra létrejött vagyonkezelési szerződés vonatkozásában akként 
nyilatkozik, hogy Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata az ingatlanokat „helyi 
közfoglalkoztatás” közfeladatra hasznosítja. 
A Közgyűlés a jelen előterjesztés 2. számú mellékletét képező szakmai beszámolót jóváhagyja. 
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Felelős:  Szita Károly polgármester  
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
Határidő: 2022. december 31. 
 
5. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a Magyar Állam és Kaposvár Megyei Jogú Város 
Önkormányzata között 2022. március 17. napján a kaposvári 0443/2 hrsz-ú, „kivett táborhely” 
megnevezésű ingatlan térítésmentes önkormányzati tulajdonba adása tárgyában létrejött 
megállapodásra hivatkozással, beszámolási kötelezettségének eleget téve, nyilatkozik, hogy 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata az ingatlant a szerződésben meghatározott 
közfeladatok ellátására hasznosítja. 
 
Felelős:  Szita Károly polgármester  
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
Határidő: 2022. december 31. 
 

-----13 Előterjesztés egyéb vagyongazdálkodási ügyekről ----- 
 

----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 
 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5656   Száma: 22.11.24/13/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 12:02  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100.00 88.88 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
146/2022. (XI. 24.) önkormányzati határozat: 
 
1. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata úgy határozott, hogy Kovács Ágnes Anna e.v., 
mint bérlő a Kaposvár, Nemzetőr sor 5. szám alatti 64 m2 szám alatti bérleményben elvégzett 
értéknövelő beruházás számlákkal igazolt nettó 295.581, Ft költség 75 %-a, nettó 221.686, Ft 
a bérleti díjban elszámolásra kerül oly módon, hogy a bérlő által havonta benyújtott számla 
alapján elszámolt összeg a nettó bérleti díj 50 %-áig terjedhet. Az elszámolásban érintett, nettó 
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295.581, Ft összegű beruházás, eszközök, anyagok az önkormányzat tulajdonába kerülnek. A 
bérleti díjba történő beszámítás kezdő időpontja 2022. december 01. napja. Amennyiben a bérlő 
bérleti jogviszonya a költségek teljes elszámolása előtt megszűnik, úgy a még el nem számolt 
költségek megtérítésére nem tarthat igényt. 
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:   2022. november 30. (bérlő értesítése) 
 
2. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy az ANNEX-OPTIK Kft., 
mint bérlő a Kaposvár, Fő utca 21. szám alatti 139,10 m2 szám alatti bérleményben elvégzett 
beruházás számlákkal igazolt nettó 397.638, Ft költség 75 %-a, nettó 298.229, Ft a bérleti díjban 
elszámolásra kerül oly módon, hogy a bérlő által havonta benyújtott számla alapján elszámolt 
összeg a nettó bérleti díj 50 %-áig terjedhet. Az elszámolásban érintett, nettó 397.638, Ft 
összegű beruházás, eszközök, anyagok, infrapanelek az önkormányzat tulajdonába kerülnek. A 
bérleti díjba történő beszámítás kezdő időpontja 2022. december 01. napja. Amennyiben a bérlő 
bérleti jogviszonya a költségek teljes elszámolása előtt megszűnik, úgy a még el nem számolt 
költségek megtérítésére nem tarthat igényt. 
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:   2022. november 30. (bérlő értesítése) 
 
3. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár Megyei Jogú Város 
Önkormányzata pályázatot ír ki a Kaposvár, Legénysor utcában lévő 7511 hrsz-ú víztorony 
ingatlanon távközlési antenna és az üzemeltetéshez szükséges felépítmények –  30 m2 területen 
történő - elhelyezésére, 2023. január 01. napjától 3 éves időtartamra, 2.000.000.- Ft/év + Áfa 
minimális bérleti díj összegre, amely minden évben az infláció mértékével emelkedik. 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése felhatalmazza a polgármestert a pályázati eljárás 
lefolytatására, érvényes ajánlatok esetén az eljárás eredményének meghatározására, a bérleti 
szerződés aláírására. 
 
Felelős:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő: 2022. december 15. (pályázati kiírás közzététele) 
 
4. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár Megyei Jogú Város 
Önkormányzata pályázatot ír ki a Kaposvár, Hevesy Gy. utcában lévő 9726/102 hrsz-ú 
víztorony ingatlanon távközlési antenna és az üzemeltetéshez szükséges felépítmények – 40 m2 
területen történő - elhelyezésére, 2023. január 01. napjától 3 éves időtartamra, 2.900.000.- Ft/év 
+ Áfa minimális bérleti díj összegre, amely minden évben az infláció mértékével emelkedik. 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése felhatalmazza a polgármestert a pályázati eljárás 
lefolytatására, érvényes ajánlatok esetén az eljárás eredményének meghatározására, a bérleti 
szerződés aláírására. 
 
Felelős:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:  2022. december 15. (pályázati kiírás közzététele) 
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5. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár Megyei Jogú Város 
Önkormányzata társasházzá alakítja az Önkormányzat törzsvagyonába nem tartozó, 
forgalomképes, de önként vállalt önkormányzati feladatának ellátása céljára hasznosított, 
kaposvári 9726/1 hrsz-ú, természetben Kaposvár, Bárczi Gusztáv u. 4. szám alatti ingatlanát 
(Nyugdíjasház), valamint a kaposvári 607/1 hrsz-ú, természetben Kaposvár, Fő u. 84. szám 
alatti ingatlanát (Fecskeház) azzal, hogy az épületek funkciója nem változik. 
 
Felelős:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:  2023. december 31. 
 
6. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata úgy határozott, hogy a 76/2022. (VI. 16.) 
önkormányzati határozat 11. pontját visszavonja. 
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:   2022. december 15. 
 
7. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy felhatalmazza Kaposvár 
Megyei Jogú Város Polgármesterét a Magyar Kormánnyal történő egyeztetésre, illetve 
nyilatkozattételre, hogy Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata a kaposvári 836 hrsz-ú, 
természetben Kaposvár, Somssich Pál utca 14. szám alatti ingatlant „lakás és 
helyiséggazdálkodási közfeladatainak ellátása érdekében” térítésmentesen önkormányzati 
tulajdonba kaphassa, „lakás, illetve nem lakás célú helyiség”-ként történő hasznosításra. 
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:   2023. március 15. 
 
8. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 74/2021. (III.26.) Kaposvár 
Megyei Jogú Város Polgármesterének önkormányzati határozatát az alábbiak szerint módosítja: 
 
„ Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár Megyei Jogú Város 
Önkormányzata telekalakítással vegyes csere szerződést köt a Kaposvári Rákóczi Bene Ferenc 
Labdarúgó Akadémiával, amely alapján az önkormányzat tulajdonában lévő Kaposvár, 4364/15 
hrsz-ú, „kivett sportpálya és parkoló, Sportcsarnok, RSG csarnok, 2 raktár, gazdasági épület” 
megnevezésű, 6 ha 5238 m2 méretű ingatlanhoz hozzácsatolásra kerül a Labdarúgó Akadémia 
tulajdonában lévő Kaposvár, 4364/12 hrsz-ú, „kivett sportpálya” megnevezésű, 3 ha 3981 m2 
területű ingatlanból 3619 m2 méretű terület, amelynek ellentételezéseként a  4364/12 hrsz-ú 
ingatlanhoz hozzácsatolásra kerül az önkormányzat tulajdonában lévő 4364/11 hrsz-ú, „kivett 
sportpálya” megnevezésű, 4 ha 5593 m2 méretű ingatlanból 3619 m2 méretű terület, amelynek 
értéke megegyezik a 4365/15 hrsz-ú ingatlanhoz csatolandó 3619 m2 méretű terület értékével.” 
 
Felelős:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
Határidő:  2023. március 31. 
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-----14 Előterjesztés a kaposvári 5374/32 hrsz-ú ingatlan egy részének értékesítéséről 
(városi zöld fűtőmű), illetve a fennmaradó ingatlanrész hasznosításáról----- 

 
-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 
Szita Károly polgármester megköszönte Borhi alpolgármester úr és kollégái munkáját. A 
SEFAG-gal szerződnek le az alapanyagra. Az eredeti elképzelés arról szólt, hogy szeretett volna 
egy olyan depot kiépíteni a fűtőmű mögött, amely azt a lehetőséget biztosította volna számára, 
hogy jelentősebb mennyiségű tüzelőanyagot fel tudott volna halmozni ezen a területen. Itt 
jelentős beruházást kellett volna végrehajtani. Innét látta volna el azokat a fűtőműveket, 
amelyek később épülni fognak. Ez megváltozott, csak a kaposvárinak fog beszállítani, amely 
egy-két hétre elegendő anyag. Alacsonyabb összegű beruházást fog végrehajtani. 15 évre 
biztosítsa a SEFAG részére a területet bérleti díjért, de a beruházás összegét leírhatja a bérleti 
díjból. A fűtőművet a vagyonkezelő fogja üzemeltetni. December közepe felé lesz a 
próbaüzeme a kazánoknak, kérte alpolgármester urat, hogy szervezze meg.  
 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 
 

-----Hozzászólások----- 
 
Felder Frigyes képviselő véleménye szerint nagyon fontos beruházásról van szó. Nem árt 
elégszer elmondani, hogy a lakosság korábbi félelme, hogy megnövekszik a 
levegőszennyezettség vagy az ingatlanárak mérséklődnek, alaptalan. A levegőszennyezettségi 
mérők kiépítésével megfelelő garanciát kapnak a lakók, hogy nem lesz megnövekedett 
levegőszennyezettség.  
 
Szita Károly polgármester szerint már nem aggódik senki. Hálás a képviselőnek, hogy az ügy 
mögé állt. 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5657   Száma: 22.11.24/14/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 12:07  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100.00 88.88 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
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147/2022. (XI. 24.) önkormányzati határozat: 
 
1. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár Megyei Jogú Város 
Önkormányzata az önkormányzati tulajdonú, kaposvári 5374/32 hrsz-ú, „beépítetlen terület” 
megnevezésű, 3 ha 8608 m2 nagyságú ingatlanát - Kaposvár Építési Szabályzatának és 
Szabályozási Tervének megállapításáról szóló 70/2005. (XII.15.) önkormányzati rendelete 
alapján- telekalakítási eljárás során megosztja a jelen előterjesztés 1. számú mellékletét képező 
változási vázrajzon jelölt ingatlanokra.   
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert a telekalakítás 
ingatlan-nyilvántartási átvezetéséhez szükséges eljárás lefolytatására, a tulajdonosi 
jognyilatkozatok megtételére. 
 
Felelős:  Szita Károly polgármester  
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
Határidő: 2022. december 31. 
 
2. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár Megyei Jogú Város 
Önkormányzata értékesíti az önkormányzati tulajdonú, kaposvári 5374/32 hrsz-ú, „beépítetlen 
terület” megnevezésű, 3 ha 8608 m2 nagyságú ingatlanból – jelen előterjesztés 1. számú 
mellékletét képező változási vázrajznak megfelelően, telekalakítási eljárás lefolytatását 
követően – kialakuló megközelítőleg mindösszesen 1 ha 7601 m2 nagyságú ingatlanokat -, 
pályázati eljárás lefolytatását követően, nettó 5.200,-Ft/m2 fajlagos forgalmi értéken az alábbi 
feltételekkel: 
      - az építési telek értékesítését általános forgalmi adó fizetési kötelezettség terheli, az építési 
teleknek nem minősülő beépítetlen, illetve a beépített ingatlanok mentesek az adó alól;  

- az adásvételi szerződés elkészíttetése vevő kötelezettsége és költsége; 
- vevőnek meg kell térítenie az ingatlan értékbecslési díját;  
- a telekalakítási változási vázrajz elkészíttetésének költsége a vevőt terheli; 
- a vételárat egyösszegben, az adásvételi szerződés aláírásával egyidejűleg kell megfizetni; 
- a tulajdonjog átvezetésének ingatlan-nyilvántartási költségei vevőt terhelik; 
- vevő kötelezettséget vállal arra, hogy az ingatlanon keresztül közforgalom számára 

megnyitott magánutat alakít ki a telekalakítási eljárás során kialakuló „hátsó” telekrész 
megközelítésének biztosítása érdekében; 

- a Magyar Államot elővásárlási jog illeti. 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert a nyertes pályázóval 
való szerződéskötésre. 
 
Felelős:  Szita Károly polgármester  
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
Határidő: 2022. december 31. 
 
3. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár Megyei Jogú Város 
Önkormányzata bérbe adja az önkormányzati tulajdonú, kaposvári 5374/32 hrsz-ú, „beépítetlen 
terület” megnevezésű, 3 ha 8608 m2 nagyságú ingatlan – telekalakítási eljárás lefolytatását 
követően kialakuló, megközelítőleg 2ha 1007m2 nagyságú ingatlanrészét - pályázati eljárás 
lefolytatását követően –a mellékelt pályázati kiírásban foglalt feltételekkel. Az Önkormányzat 
lehetőséget biztosít az ingatlanrészen bérlő által – tulajdonosi hozzájárulás birtokában - 
elvégzett értéknövelő beruházások számlákkal igazolt nettó költségének bérleti díjba történő 
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beszámítására azzal, hogy az elszámolással érintett beruházások az önkormányzat tulajdonába 
kerülnek, továbbá amennyiben a bérlő bérleti jogviszonya a költségek teljes elszámolása előtt 
megszűnik, úgy a még el nem számolt költségek megtérítésére nem tarthat igényt. 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert a pályázati eljárás 
lebonyolítására, valamint a nyertes pályázóval kötendő bérleti szerződés aláírására. 
 
Felelős:  Szita Károly polgármester  
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
Határidő: 2022. december 31. 
 
4. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy az 1. és 2. pont szerinti 
döntésnek megfelelően lefolytatásra kerülő pályázatok érvényes és eredményes lezárultát 
követően kezdeményezi a kaposvári 5374/32 hrsz-ú ingatlanra Kaposvár Megyei Jogú Város 
Önkormányzata és a Kaposvári Önkormányzati Vagyonkezelő és Szolgáltató Zrt. között, 2021. 
december 1. napján létrejött használati szerződés megszüntetését. 
 
Felelős:  Szita Károly polgármester  
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
Határidő: 2023. január 31. 
 

-----15 Előterjesztés Kaposvár Településrendezési eszközeit érintő döntésekről ----- 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 
 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5658   Száma: 22.11.24/15/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 12:08  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100.00 88.88 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
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148/2022. (XI. 24.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta Kaposvár Településrendezési 
eszközeit érintő döntésekről szóló előterjesztést és az alábbi határozatot hozta: 

 
1) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elrendeli a Településrendezési terv módosítását: 

 
a) a Kaposvár, 5378/73 hrsz alatti ingatlan vonatkozásában - a környező ingatlanok 

együttes vizsgálatával - a területfelhasználást érintően, garázssor építésének 
lehetősége érdekében. Az eljárásba eseti partnerként az érintett 
ingatlantulajdonosokat vonja be; 
 

b) a Kaposvár, 4361/6 hrsz és 4361/24 hrsz alatti kertvárosi lakóterület valamint a 
4361/20 hrsz alatti kereskedelmi szolgáltató terület vonatkozásában - a városrészhez 
illeszkedő léptékű lakóterületi beépítés feltételeinek megteremtése érdekében. Az 
eljárásba eseti partnerként az érintett ingatlantulajdonosokat vonja be; 

 
c)  a Kaposvár, Csalogány utca szabályozási vonalát érintően, a 6579/1 hrsz és 6579//2 

hrsz alatti ingatlanok előtti útszakasz vonatkozásában a beépítés kialakult 
állapotának tulajdonjogi rendezése céljából. Az eljárás során eseti partnerként az 
érintett ingatlantulajdonosokat vonja be; 

 
d) a Kaposvár, Badacsony utca 5791/6 és 5791/7 hrsz alatti lakóépülettel beépült 

ingatlanok területfelhasználása tekintetében, a kialakult állapotnak megfelelő építési 
övezet meghatározása céljából. Az eljárás során eseti partnerként az érintett 
ingatlantulajdonosokat vonja be; 

 
e) a Kaposvár, Munkácsy Mihály utcát és Fodor József utcát átkötő, 6378/3 hrsz alatti 

magántulajdonú valamint a 6357 hrsz alatti önkormányzati tulajdonú ingatlant érintő 
közút vonatkozásában, az út szabályozás továbbiakban történő szükségességének 
vizsgálata céljából. Az eljárás során eseti partnerként az érintett 
ingatlantulajdonosokat vonja be; 

 
Felelős:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Halászné Jakab Eszter városi főépítész 
Határidő:  2023. december 31. 
  

2) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése jóváhagyja a településrendezési eszközök eseti 
módosítása alapjául szolgáló megalapozó vizsgálat és alátámasztó javaslat tartalmi 
elemeit meghatározó, az előterjesztés 2. melléklete szerinti önkormányzati főépítészi 
feljegyzést az „M27/2022-OTÉK” jelű módosítás vonatkozásában.  

 
Felelős:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Halászné Jakab Eszter városi főépítész 
Határidő:  azonnal 
 

3) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése jóváhagyja a településrendezési eszközök eseti 
módosításának alapjául szolgáló megalapozó vizsgálat és alátámasztó javaslat tartalmi 
elemeit meghatározó, az előterjesztés 3. melléklete szerinti önkormányzati főépítészi 
feljegyzést a határozat 1. pontja szerinti módosítási szándékok tekintetében.  
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Felelős:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Halászné Jakab Eszter városi főépítész 
Határidő:  azonnal 
 

4) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése az M27/2022-OTÉK jelű módosítás valamint 
a határozat 1. pontja szerinti eseti módosítási szándékok vonatkozásában megállapítja, 
hogy azok a hatályos fejlesztési tervben meghatározottakkal összhangban vannak, a 
fejlesztési tervet változatlan tartalommal alkalmazza. 

 
Felelős:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Halászné Jakab Eszter városi főépítész 
Határidő:  azonnal 
 

5) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése az M27/2022-OTÉK jelű módosítás valamint 
a határozat 1. pontja szerinti eseti módosítási szándékok tekintetében az alábbi tervezési 
pontok vonatkozásában igazolja, hogy azok beépítésre szánt terület növelésével járnak.  
A település már beépítésre kijelölt területén belül - a helyhez kötött átsorolás miatt - 
nincsen megfelelő, a módosítási célokban megfogalmazott használati célra szolgáló 
terület, ezért az átsorolási igényt a tervezettek szerint elfogadja: 

 
- Lonkai út - 6484/31 hrsz alatti ingatlan - szabályozási szélességének módosítása; 
- Borovitz utca - 5727/17 hrsz alatti ingatlan - szabályozási vonalának módosítása; 
- Csalogány utca - 6615 hrsz alatti ingatlan - szabályozási vonalának módosítása; 
- Badacsony utca, 5791/6 hrsz és 5791/7 hrsz alatti ingatlanok területfelhasználásának 

módosítása; 
- Munkácsy M. utca és Fodor József utca közötti 6378/3 hrsz és 6357 hrsz alatti 

ingatlanokat érintő kiszolgáló út szabályozásának felülvizsgálata; 
 
Felelős:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Halászné Jakab Eszter városi főépítész 
Határidő:  azonnal 

 
-----16 Előterjesztés Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata Esélyegyenlőségi 

Programjának felülvizsgálata ügyében----- 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 

-----Kérdések----- 
 
Pintér Attila képviselő ez a terv 2023-ig tart, és új fog készülni jövőre. Az előterjesztő beleírta 
az egészségváros stratégiai célt. Ebben a dokumentumban azt olvashatják, hogy 2030-ig 
Kaposvár legyen az ország legegészségesebb városa, más dokumentumban azt olvashatják, 
hogy az egyik legegészségesebb városa. Tisztázni kellene, hogy az egyik vagy a 
legegészségesebb város legyen. Milyen indikátorok alapján fogják tudni mérni, hogy 2030-ban 
az egyik legegészségesebb, vagy a legegészségesebb város Kaposvár. Az intézkedési tervben a 
190. oldaltól vannak olyan feladatok, amelyek elmaradtak a pandémia időszakában és azt 
javasolja a készítő, hogy ezeket a feladatokat valósítsák meg. Az egyik a mélyszegénységben 
élő roma háztartásban élők lakhatási körülményeinek felmérése. Ez a következtetések résznél 
úgy szerepel, hogy ez a feladat most el lesz végezve. Amikor a beavatkozás szintjéről szól, 
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akkor úgy szerepel, hogy továbbra is feladat marad. Kérdése volt, hogy a mélyszegénységben 
élők lakhatási körülményeinek leírása megvalósul, vagy továbbra is feladat marad majd. Az 
anyag szól az egészségügyi ellátásról is, és a háziorvosi praxisokról. Kérdése volt, hogy mikor 
kerülhet sor a négy betöltetlen háziorvosi praxis betöltésére. Tudja, hogy ellátottak ezek a 
praxisok. 
  
Szita Károly polgármester elmondta, hogy szerepel a négy éves várospolitikai tervben, hogy 
az egyik legegészségesebb város legyen Kaposvár. A kaposvári egészségprogramban 
szerepelnek azok az indikátorok, amelyeket mérni fognak. Rengeteg indikátor van, amely 
biztosítja annak mérését, hogy a program elkezdésétől hogy változik az egészségügy. Péter 
Attilát bízta meg azzal, hogy koordinálja az egész programot, amelyet el is kezdett. Fantasztikus 
tervekkel véleménye szerint sikerre fogja tudni vinni ezt a feladatot. Optimista e tekintetben. A 
háziorvosi praxisok tekintetében elmondta, hogy kettő praxis betöltésére is megvan a jelölt, ha 
meg tudnak állapodni, akkor sikeres lesz. A parlament előtt levő új egészségügyi törvény 
érinteni fogja az alapellátást is, ügyeleti rendszert is, és olyan rendszert próbálnak kialakítani, 
hogy elősegítse az üres praxisoknak a betöltését is. Átadta a szót Dobos Csilla szociális 
ügyintéző részére, aki az anyagot készítette. 
 
Dobos Csilla szociális ügyintéző az esélyegyenlőségi program nem kizárólagosan az ő 
munkája, a munkacsoportok javaslatait, meglátásait foglalja össze. A képviselő úr által említett 
lakhatási körülmények felmérését a roma- és mélyszegénységben élők munkacsoportja 
javasolta, és ők is vállalták fel a feladat elvégzését, amit a pandémia miatt nem tudtak 
megvalósítani. A népszámlálási adatok alapján is remélhetőleg látnak olyan adatokat, ami majd 
a jövő évi program elfogadásáig a segítségükre lehet. 
 
Szita Károly polgármester megköszönte a tájékoztatást.  
 

-----Hozzászólások----- 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő megköszönte, hogy átvezették a Népjóléti Bizottságon 
felvetett dolgokat. Több helyen szerepel a koronavírus járvány, de hivatkozási alapként, nem 
tényadatként. Polgármester úrtól kért segítséget, a Kormányhivataltól napra pontos adatokat 
kapott. A Polgármester úr által bejelentett 333 áldozat, ehhez még 72 áldozat számát 
tartalmazta. Kérte, hogy a 2023-ban elkészülő anyag tartalmazza a koronavírus tényleges 
adatait. A hospice ház kapcsán javasolta, hogy ne az idősek kategóriájában szerepeljen, mert a 
hospice sajnos nem korfüggő. Ne az önkormányzatot szerepeltessék végrehajtóként, hanem 
vonják be a kórházat. Magyarországon 20 férőhelyes kórházi ellátás van. Több helyen 
próbálnak kialakítani ilyen intézményeket, de nem tudják megfelelően ellátni ezeket a 
betegeket. Javasolta, hogy a 2023-as anyagban szerepeltessék a kórházat is.  
 
Pintér Attila képviselő elnézést kért, hogy megint visszatért a problémára, hogy a rossz 
lakhatási körülmények között élő roma és nem roma emberek felmérése nem történt meg. 
Egyértelműen tartalmazza az anyag, hogy a pandémia miatt elmaradt, ezután fog elkészülni. 
Amikor a megvalósításról szól az intézkedési terv, azt tartalmazza, hogy a felmérés a lakhatási 
körülményekről továbbra is feladat marad. Kérte, hogy ne csak roma háztartások 
életkörülményeit és lakhatási körülményeit mérjék fel, hanem minden mélyszegénységben élő 
ember lakhatási körülményeit mérjék fel. Az anyag egy idő után csak a romák lakhatási 
körülményeiről beszél.  
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Kárpáti Tímea tanácsnok Pintér Attila kérdésére válaszolt a négy betöltetlen háziorvosi 
praxissal kapcsolatban. Olyan érzése van, mintha a kérdés azt szolgálná, hogy nem biztosítaná 
az önkormányzat az alapellátást. Nemcsak a városban van betöltetlen praxis, hanem az egész 
országban. Nagyon nehéz háziorvosokat keresni. A legegészségesebb várossal kapcsolatban 
elmondta, hogy az önkormányzatnak lehet célja, adja hozzá az eszközt, de az állampolgárok 
nélkül ezt nem lehet megvalósítani. Az a feladata az embereknek, hogy mindenki kihasználja 
az adott lehetőségeket.  
 
dr. Szép Tamás tanácsnok elmondta, hogy ha nincsenek meg a kategóriák, hogy mire kell 
figyelni, akkor nem fogják tudni megállapítani, hogy melyik város lesz a legegészségesebb. 
Nagyon jó, ha az a cél, hogy legegészségesebb város legyen. Véleménye szerint azért sem lehet 
eldönteni, hogy ki a legegészségesebb, mivel van ahol a mozgásszervi betegek vannak többen, 
van ahol a magas vérnyomásosok.  
 
Szita Károly polgármester félreértette képviselő úr, nem azt mondta, hogy nincsenek 
indikátorok, hanem hogy másutt nincsenek.  
 
Pintér Attila képviselő Kárpáti képviselő asszonynak mondta, hogy tudja, hogy el vannak látva 
a betöltetlen körzetek, távol áll tőle az olyan kijelentés, hogy nincsenek ellátva.  
 
Szita Károly polgármester megköszönte az anyag készítőinek a munkáját. Kérte, hogy amire 
van adatuk, azt építsék be.  
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5659   Száma: 22.11.24/16/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 12:24  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 17 100.00 94.44 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
 
149/2022. (XI. 24.) önkormányzati határozat: 
 
1.) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a 80/2018. (VI.14.) számú határozattal 

elfogadott Helyi Esélyegyenlőségi Programjának 2022. évi felülvizsgálatát elfogadta, az 
Intézkedési Tervet az előterjesztés mellékletének megfelelően módosítja. 
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Felelős:  Szita Károly polgármester  
Közreműködik:  Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 
Határidő:  azonnal 

 
2.) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése felhatalmazza dr. Csillag Gábor Jegyzőt, hogy 

a módosított és elfogadott Helyi Esélyegyenlőségi Programot küldje meg a Szociális és 
Gyermekvédelmi Főigazgatóság számára. 

 
Felelős:  dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik:  Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 
Határidő:  2022. december 10. 

 
 

-----17 Előterjesztés a 2023/2024-es nevelési évre vonatkozó óvodai beiratkozás 
időpontjának meghatározásáról ----- 

 
-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 
-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 
-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5660   Száma: 22.11.24/17/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 12:25  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 17 100.00 94.44 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
150/2022. (XI. 24.) önkormányzati határozat: 
 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy az Önkormányzat által 
fenntartott valamennyi óvodában 2023. április 25-én 8-17 óráig, és 2023. április 26-án 8-17 
óráig írathatja be személyesen a szülők egyike a gyermekét. A Közgyűlés felkéri a jegyzőt 
a beiratkozásról szóló fenntartói közlemény közzétételére. 
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          Felelős:                  Dr. Csillag Gábor  jegyző 
          Közreműködik:     Szőllősiné Gyüre Gabriella köznevelési referens 
                                        Valamennyi óvodavezető 
        Határidő:                 2023. március 25. (közlemény közzétételére) 
 
 

-----18 Előterjesztés a kaposvári általános iskolák felvételi körzethatárainak 
kijelöléséhez tett javaslatról ----- 

 
-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 
-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 
-----Hozzászólások hangzottak el.----- 

 
Szavazás eredménye 

 
#: 5661   Száma: 22.11.24/18/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 12:26  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 17 100.00 94.44 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
151/2022. (XI. 24.) önkormányzati határozat: 
 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a kaposvári általános iskolák 
felvételi körzethatárainak kijelöléséhez tett javaslatról szóló előterjesztést és úgy határozott, 
hogy a megállapított általános iskolai felvételi körzethatárokra a 2023/2024-es tanévre 
vonatkozóan nem kíván módosító javaslatot tenni.  

 
      Felelős:  Szita Károly   polgármester 

Közreműködik:  dr. Csillag Gábor jegyző 
Határidő:      2022.  november 24. (közlésre) 
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-----19 Előterjesztés a Kaposvár-Sántos Szociális Intézményfenntartó Társulás társulási 
megállapodásának módosításáról ----- 

 
-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 
-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 
-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 
Szavazás eredménye 

 
#: 5662   Száma: 22.11.24/19/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 12:26  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100.00 88.88 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
152/2022. (XI. 24.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a Kaposvár-Sántos Szociális Intézményfenntartó 
Társulás társulási megállapodásának módosítását az előterjesztéshez csatolt mellékletben 
foglaltak szerint jóváhagyja, és felhatalmazza a polgármestert a társulási megállapodás 
módosításának aláírására. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Nagyné Horváth Mónika népjóléti referens 
Határidő:  2022. december 31. 
 
 
-----20 Előterjesztés a Közgyűlés és Szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

85/2012. (XII. 17.) önkormányzati rendelet módosításáról----- 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 

Szita Károly polgármester tájékoztatta a jelenlevőket, hogy módosító indítványt nyújtottak 
be.  
 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 
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-----Hozzászólások----- 

 
dr. Nadrai Norbert József képviselő ismételten nyújtotta be a rendeletmódosítást, a 
szeptemberi közgyűlésen egy részönkormányzati tagot is megválasztottak. Régen jelölőgyűlés 
volt a tagokról az ott élők közül, és csak az ott élők jelölhettek. A részönkormányzati területen 
élők egy külön közösség, amit a postabezárások is megmutatnak.  
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5663   Száma: 22.11.24/20/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 12:28  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elutasítva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a módosító indítványról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 5 29.41 27.78 
Nem 12 70.59 66.66 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5664   Száma: 22.11.24/20/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 12:29  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a rendelet-tervezetről az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100.00 88.88 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
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Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 48/2022.(XII.5.) 
önkormányzati rendeletét a Közgyűlés és Szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról 
szóló 85/2012. (XII. 17.) önkormányzati rendelet módosításáról, mely a jegyzőkönyv 
mellékleteként csatolva. 
 
 

-----21 Előterjesztés a Közgyűlés 2023. évi munkatervéről ----- 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 
 

-----Hozzászólások----- 
 

 
dr. Nadrai Norbert József képviselő az előterjesztésben szerepel, hogy június 22-én lenne 
közgyűlés és közmeghallgatás is. A tanév már 15-én lezárul, elkezdik a nyári szabadságokat 
kivenni a családok. Javasolta, hogy az ülés időpontját tegyék előrébb. Január 23-án a színházban 
szokták tartani az ünnepi közgyűlést. Javasolta, hogy az ünnepi közgyűlést a Városháza 
Dísztermében tartsák meg.  
  
Szita Károly polgármester a január 23-i ünnepi közgyűlés a színházban lesz, előző nap 
állapodott meg igazgató úrral. A másik javaslatot sem támogatja, mert be kell várni azokat az 
előterjesztéseket, amik nélkül nem fognak tudni dönteni, például a sportszervezetek 
támogatásáról szólót is. A közmeghallgatást a törvény írja elő kötelezően. Véleménye szerint 
az az igazi közmeghallgatás, amikor az utcán tud beszélgetni az emberekkel.  
 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5665   Száma: 22.11.24/21/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 12:32  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elutasítva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a módosító indítványokról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 2 14.29 11.11 
Nem 12 85.71 66.66 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 14 100.00 77.77 
Nem szavazott 3   16.67 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
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Szavazás eredménye 

 
#: 5666   Száma: 22.11.24/21/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 12:32  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100.00 88.88 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
153/2022. (XI. 24.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése 2023. évi munkatervét az előterjesztés mellékletének 
megfelelően elfogadja. 
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  dr. Csillag Gábor jegyző 
Határidő:   folyamatos 
 
 
Szita Károly polgármester ebédszünetet rendelt el.  
 
 
Ebédszünet után Szita Károly polgármester távollétében Borhi Zsombor alpolgármester 

folytatta az ülés levezetését. A Testület 15 fővel folytatta munkáját.  

 
 

Borhi Zsombor alpolgármester megállapította, hogy a testület továbbra is 15 fővel 
határozatképes, javasolta, hogy Interpelláció napirenddel folytassák az ülést. Átadta a szót dr. 
Nadrai Norbert József képviselőnek, hogy elmondja interpellációit.  
 
 

-----Különálló interpelláció: 1----- 
 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „az egyes településrészeken élők védelmében kérdezem: 
A kaposvári költségvetésből mennyi forrást kell átadni az itt élők pénzéből, hogy a 
postafiókokat ne zárják be? 366 postafiókot zárt be a Posta, Kaposváron négyet. Ebből 2 mellett 
állt ki pénteki sajtóbeszélgetésen Polgármester úr. Mi van a Tüskeváriakkal és mi van a Pécsi 
utca környékén élőkkel? Toponáron a Posta utca ugye nem lesz Régi Posta u.? A rendszerváltás 
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óta hány postafiókot zárt be a Posta Kaposváron? Miért nem egyeztetett előre a Posta, illetve a 
felügyeletét ellátó miniszter a kaposvári postafiókok bezárásáról? Sikerült-e megállapodni a 
Postával a jelenlegi bezárások kapcsán és arról, hogy a jövőben a település képviselőit előre 
tájékoztatassák, mivel további helyi döntést igényel egy ilyen bezárás? Az itt élők azt látják, 
hogy elsötétülnek a közterek, bezárnak a közösségi terek, a közszolgáltatás ára nő, míg a 
hozzájutás hozzájuk egyre nehezebb. A havi jövedelmük egyre kevesebbet ér, a megtakarításaik 
elolvadnak, míg a város vezetője már három főállású helyettesének milliós haviját képes volt 
megemelni fejenként több mint 300.000 Ft-tal? Polgármester úr, Kaposvár összefog? 
Remélem.” 
 
Borhi Zsombor alpolgármester A Postának új vezérigazgatója van, akivel kinevezését 
követően felvette a kapcsolatot Polgármester úr. Kérte, hogy indokolja meg a négy posta 
bezárását és tájékoztassa a fiókok ügyfélforgalmáról, illetve arról a költségről, amellyel többe 
kerülnek a fiókok működtetése. Amint ezeket a válaszokat megkapja, tovább folytatja a 
tárgyalást, hogy olyan megoldást találjanak, hogy senkinek ne jelentsen különösen nagyobb 
terhet a postai szolgáltatások igénybevétele.  
 

-----Interpelláció elfogadása----- 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő javasolta a testületnek, hogy ne fogadja el a választ. 
Különböző információk jelennek meg, hogy melyik posta lesz nyitva. Úgy gondolja, hogy nem 
lehet így kezelni a helyzetet, mert nem elég felhívni a Posta vezetőjét, hogy adja le a 
költségeket. Nem fogadja el a választ.  
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5667   Száma: 22.11.24/21/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 13:30  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: dr. Nadrai Norbert József posták bezárásával kapcsolat interpellációjáról a 
testület az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 10 71.42 55.55 
Nem 2 14.29 11.11 
Tartózkodik 2 14.29 11.11 
Szavazott 14 100.00 77.77 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 3   16.67 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
154/2022. (XI. 24.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 
képviselő postafiókok bezárása témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 
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-----Különálló interpelláció: 2----- 
 

 
dr. Nadrai Norbert József képviselő „az itt élők, a tulajdonosok képviseletében kérdezem: 
Adott-e ki szándéknyilatkozatot polgármesterként a kaposvári víziközmű vagyon 
átjátszásáról? Bármilyen nyilatkozatot a kaposvári víziközmű vagyonnal kapcsolatosan? 
Mikor történt a szándéknyilatkozat? Mi a szándéknyilatkozat szövege? Mikor teszi azt közzé? 
Miért nem tájékoztatta erről a tulajdonosokat, az itt élőket és a Közgyűlést? 
Emlékeztetőül, mit jelent egy vár, egy város védelme: Gárdonyi Géza Egri Csillagokból 
idéznék pár sort: Sem erő, sem fortély meg nem félemlít. Sem pénz, sem ígéret meg nem 
tántorít. A vár feladásáról sem szót nem ejtek, sem szót nem hallgatok. Az egri védők esküjének 
felelevenítése után az itt élők vízi közmű vagyonát másnak átadná-e? Saját vagyonával felel-e, 
hogy azt az állam később nem juttatja valamelyik közpénzen hizlalt milliárdosnak bármely 
formában? Az itt élőknek később lesz beleszólásuk a víziközművek, hálózat felújításába és a 
vízdíj megállapításába? Mi a neve annak, aki szülővárosa közvagyonát átjátssza másnak?” 
 
Borhi Zsombor alpolgármester a viziközmű vagyonnal kapcsolatban két fontos szempontot 
tart mindig szem előtt. Először is a szolgáltatás a kaposváriak megelégedését szolgálja, így 
legyen mindig tiszta víz, és a keletkezett szennyvíz legyen megtisztítva. Másodszor a nyújtott 
szolgáltatás olcsó, megfizethető legyen. Azon dolgozik, hogy olyan megoldást találjon, amely 
mindkét szempontnak megfelel. A brüsszeli szankciós politika miatt a szolgáltató 
energiaköltsége 400 millió forintról 2,4 milliárdra nőtt. A szándéknyilatkozat, amelyet aláírt 
arról szól, hogy részt kíván venni a viziközmű integrációs programban. E körben tárgyalásokat 
kezdeményeztek a Nemzeti Vízművek Zrt-vel. Ha a tárgyalások eredményre vezetnek és az 
érdekeinket szolgálják, akkor a testület elé terjeszti. 
 

-----Interpelláció elfogadása----- 
 

dr. Nadrai Norbert József képviselő a választ nem fogadja el. A víziközmű átadásáról 
tárgyalni sem szabad.  
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5668   Száma: 22.11.24/21/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 13:33  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő viziközmű vagyonnal kapcsolatos 
interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 11 78.57 61.10 
Nem 1 7.14 5.56 
Tartózkodik 2 14.29 11.11 
Szavazott 14 100.00 77.77 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 3   16.67 
Összesen 18   100.00 
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Megjegyzés: 
 
155/2022. (XI. 24.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 
képviselő viziközmű vagyon témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 
 
 
Bereczki Dávid képviselő megérkezett, így a közgyűlés 16 fővel folytatta munkáját.  

 
 

-----Különálló interpelláció: 3----- 
 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő „a Közgyűlés 190/2021. önkormányzati határozat: 2. 
pontja alapján a városban egy bringaparkot, görparkot akart létesíteni bruttó 20 millió forint 
összegű támogatás fejében először 26.872.398,- forint önerőt adott, amit a költségvetésben egy 
hónappal később 48 millióra emelt. A kérdésre, hogy miből adódott, hogy közel duplájára nőtt 
a hozzájárulás azt a választ adta, hogy a különbséget a tereprendezési költségek okozzák. 
Mennyibe kerül pontosan az itt élőknek az újabb görpark a megélhetési válság idején? Bruttó 
20 milliós támogatásért a hatósági árak bevezetése után felelőtlen döntés volt-e több mint 50 
milliót elszórni az itt élők pénzéből? Mit szólnak az itt élők, az intézmények és cégek vezetői a 
megtakarítási javaslataik leadásakor, amikor látják, hogy máshol ömlik a pénz a válságban nem 
létfontosságú luxusra? A 100 méterre lévő, pár éve korszerűsített görpark és a mellette lévő 
földes ugrató dombok nem szolgálták volna az igényeket, mint eddig a válság idején? Kíván-e 
bocsánatot kérni az itt élőktől és azoktól, akiknek a figyelmeztetésével, ellenszavazatával 
többször is szembe helyezkedve átverte a pénzszóró javaslatát? Mikor teszik rendbe az 
elhanyagolt, mocskos, Pablo Escobar kongresszusi képviselő nevével virító jelenlegi 
görparkot? Mi indokolta, hogy négy padot, két szemetest és biciklitartót helyezzenek ki a sárba 
az új görpark építkezése alatt?” 
 
Borhi Zsombor alpolgármester „a kerékpáros pumpapálya megvalósításáról még jóval a 
gazdasági válság előtt 2021 decemberében döntöttünk a kaposvári fiatalok kérésére. A 
beruházás teljes mértékben beleillik Kaposvár hosszú távú fejlesztési elképzeléseibe. A pálya 
megvalósításának összköltsége szerződés szerint 46.872.398,- forint, a pálya melletti terület 
rendezésének költsége 20.548.600,- forint, amely összesen 67.420.998,- forint. A pálya 
megépítésével eltűnik a Városliget utolsó mocsaras, nádassal benőtt elhanyagolt területe. A 
korábban megépült görpark nem tudja kiszolgálni a megnövekedett és jellegében teljesen más 
igényeket. A park tervezésekor úgy ítélték meg, hogy a kihelyezett padok a használók 
kényelmét, a szemetesek a park tisztaságát szolgálják.” 
 

-----Interpelláció elfogadása----- 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő nem javasolja elfogadni a választ. Mindenre nem kapott 
választ. Jelenlegi görpark elhanyagolt állapotának helyrehozatalára. Köszöni, hogy 
tényszámokat is kapott. véleménye szerint az az állítása a válasznak nem helytálló, hogy a 2021. 
decemberi döntés a válság előtt született volna. Már novemberben hatósági áras volt a benzin 
és 6 hatósági áras élelmiszer is volt.  
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Szavazás eredménye 
 

#: 5669   Száma: 22.11.24/21/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 13:38  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: dr. Nadrai Norbert József képviselő görparkkal kapcsolatban benyújtott 
interpellációjáról a testület az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 12 75.00 66.66 
Nem 1 6.25 5.56 
Tartózkodik 3 18.75 16.67 
Szavazott 16 100.00 88.89 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 2   11.11 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
156/2022. (XI. 24.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 
képviselő görpark témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 
 
 

-----Különálló interpelláció: 4----- 
 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő „ 2022. szeptemberi bizottsági szakban az alábbi levelet 
kapták a Jogi Bizottság tagjai, amelyben tanácsnok úr kérésére felhívták figyelmünket, hogy a 
Közgyűlés 70/2020. (IX.24.) önkormányzati határozata alapján a Jogi Bizottságnak 2022. 
december 31. napi határidővel az önkormányzati rendeletek hatályosulásának felülvizsgálati 
módszeréről határoznia kell. Ennek határideje 2021. február 18. volt. Ezt a határidőt 
meghosszabbította a Közgyűlés 2022. december 31-ig. A Jogi Bizottság november 17-i 
meghívójában az szerepel, hogy  a mai napig dr. Nadrai Norbert József bizottsági tagtól érkezett 
visszajelzés (megjegyzés: a módszertani útmutató), aki a korábbi - a Bizottság által is már 
tárgyalt - javaslatát fenntartja. Több írásos anyag nem érkezett Az elnök jelezte, hogy két döntés 
lehetséges: a képviselői indítványom elfogadása vagy a bizottság nem képes módszertani 
útmutatót kidolgozni. A Bizottság több mint 2 év után nem adott ki módszertant. Ez teljes 
alkalmatlanság! Kíván változtatni az egyes bizottságok vezetésén? Az elmúlt két hónapban ez 
már a negyedik vállalhatatlan eset: a bizottság elnöke nem jelenik meg az általa három nappal 
összehívott bizottsági ülésen, amely határozatképtelensége miatt megakadályozza a 
polgármester által rendkívüli döntéshozatalt igénylő rezsiválság okán  támogatási rendelet 
elfogadását; a bizottság jegyzőkönyvét a másik bizottsági elnök jegyzőkönyv-hitelesítővel  
olvasás nélkül írják alá, amit később javítani kell; képtelen két év alatt módszertani 
útmutatót összeállítani, illetve illetéktelenül a polgármesterhez címzett interpelláció, annak 
elhangzása előtt egy nappal tárgyaltatja a Jogi Bizottság. Ez elfogadhatatlan.” 
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Borhi Zsombor alpolgármester A Jogi Bizottságot dr. Szép Tamás úr vezeti. Tanácsnok úr 
43 éve van a jogi pályán, a város köztiszteletben álló polgára. Több tiszteletet kért a részére. 
Polgármesterként és Alpolgármesterként a Jogi Bizottság működésébe, az ott hozott döntésekbe 
nem kíván beleszólni. 
 

-----Interpelláció elfogadása----- 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő nem javasolja a választ elfogadni. Tényeket sorolt fel, 
amik két hónapon belül fordultak elő. Ami lényegesebb, a Közgyűlés határozatát hajtassa végre 
a jogi bizottsággal, ha meg akarja őrizni a méltóságát.  
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5670   Száma: 22.11.24/21/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 13:41  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: dr. Nadrai Norbert József képviselő bizottságok munkája és vezetésével 
kapcsolatban benyújtott interpellációjáról a terület az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 12 75.00 66.66 
Nem 1 6.25 5.56 
Tartózkodik 3 18.75 16.67 
Szavazott 16 100.00 88.89 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 2   11.11 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
157/2022. (XI. 24.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 
képviselő bizottságok munkája és vezetése témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 
 

-----Különálló interpelláció: 5----- 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő „október 13-án értesített bennünket a Csiky Gergely 
Színház és Kulturális Központ az 1965-ös forradalom 66. évfordulójára tartott megemlékezésre 
kiküldi a meghívókat? Ki a felelős a botrányos levélért? Miért nem vállalta senki a felelősséget? 
Miért maradt el a mai napig a bocsánatkérés? Alkalmas-e az a vezető, aki a hiba kijavítása és 
bocsánatkérés helyett lapít? Nagy Imre mártír miniszterelnök városában elfogadható-e, hogy ez 
következmények nélkül maradjon? Milyen alkalmassági feltételeknek kell megfelelniük a 
kulturális intézményeinkben önállóan a nyilvánosság felé forduló személyeknek? Adott-e 
utasítást végre az önkormányzati szférában, hogy aki kiküld egy levelet, azt írja is alá vállalva 
a felelősséget az abban foglaltakért, ahogy Ön is teszi? A jogosult válaszadó neve és aláírása 
akkor is elengedhetetlen, ha a vezető nemleges, népszerűtlen választ küld, ezért szerepel ezeken 
a leveleken a nevetekben menjen, ahogy ezt Ön is teszi?” 
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Borhi Zsombor alpolgármester nem az a botrányos, hogy egy Önnek szóló levélben 
felfedezett egy nyilvánvaló – a levél tartalma alapján egyértelmű – gépelési hibát, hanem az, 
hogy emiatt a polgármestert interpellálja. 
 

-----Interpelláció elfogadása----- 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő ha az, aki a levelet küldte, küldött volna egy elnézést 
kérő levelet, akkor nem interpellált volna. 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5671   Száma: 22.11.24/21/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 13:43  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: dr. Nadrai Norbert József képviselő forradalom dátumának elektronikus 
levélben történő elírásával kapcsolatban benyújtott interpellációjáról a testület az 
alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 12 92.31 66.66 
Nem 1 7.69 5.56 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 13 100.00 72.22 
Nem szavazott 3   16.67 
Távol 2   11.11 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
158/2022. (XI. 24.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 
képviselő forradalom dátumának elektronikus levélben történő elírása témájában benyújtott 
interpellációjára adott választ. 
 

-----Különálló interpelláció: 6----- 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő „az önkormányzati szférában dolgozók érdekében 
kérdezem: Az ügykezelők sokáig a köztisztviselői bérrendszerhez tartoztak, majd életpálya 
modellként az Országgyűlés kivette őket a rendszerből. Ennek az lett a következménye, hogy a 
korábbi szabályozáshoz képest a szolgálati idő szerepe elenyészett. Ez a szemlélet odavezetett 
az utóbbi időben, hogy a frissen belépő és a 10, 20, 30, 40 év óta itt dolgozók bére között 
minimális a különbség. Ha hozzáteszem még az adózási szabályokat, akkor előfordulhat, hogy 
a pályakezdő többet visz haza. Ezekben a munkakörökben a megbízhatóság és az állandóság 
kiemelt jelentőséggel bír. A táblázatok jelzik, hogy milyen bérek vannak. Alpolgármester 
válaszában elmondta, hogy a kompenzáció igénybevételére természetesen lehetőség van. Ha 
lehetőség lesz új bértábla kialakítására, akkor olyan rendszer kialakítását fogja támogatni, ahol 
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a fizetés nagyságát elsősorban nem a ledolgozott évek száma, hanem az elvégzett munka 
mennyisége, az egyéni képességek és a szaktudás határozza meg. Polgármester úr a hivatalban 
egy ötéves bérfejlesztési programot jelentett be az év elején. 2022. szeptember 22-én elmondott 
interpellációmra az alábbi választ kaptam, hogy még ebben az évben sor kerül ezeknek a 
béreknek a felülvizsgálatára. 2021. december 16-án, mivel a polgármester havija 30%-kal 
emelkedett, a köztisztviselői illetményalap emelését berakta egy határozatba azzal, hogy hogy 
ezt tartalmazza majd a 2022. évi költségvetés. Miért nem tartalmaz ilyen határozati javaslatot a 
2022. november 24-i napirend, nem kíván emelni az illetményalapon? A vezetők milliós havija 
fejenként több mint 300.000 forinttal emelkedett, éves költségük több mit 76 millió forint. A 
dolgozók 12%-os emelését a ......infláció elvitte, bérük vásárlóértéke lényegesen alacsonyabb a 
tavalyinál, az eltelt 11 hónap alatt megszületett végre az ötéves bérfejlesztési program? Az 
alacsony jövedelmű dolgozóknak megélhetési problémái vannak. Kapnak e valamilyen 
kiegészítést, hogy amikor 20-án elfogy a pénzük, valamivel kihúzzák a hónap végéig? A város 
szégyene, amikor saját alkalmazottai is ott állnak sorban segélyért, mert nem tudják eltartani a 
családjukat.” 
 
Borhi Zsombor alpolgármester az elhibázott uniós szankciós politika miatt megnövekedett 
árak azt okozták, hogy a közszolgáltató cégeknél a hiány változatlan önkormányzati 
finanszírozás mellett, 4,4 mrd ft-tal emelkedik, amely a város működési kiadásaiban közel 6 
milliárdos többletköltséget keletkeztet. Erre tekintettel a bérekről a 2023-as költségvetés 
elfogadásakor tudnak dönteni. 
 

-----Interpelláció elfogadása----- 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő nem javasolja a Közgyűlésnek, hogy elfogadja a választ. 
Ha a többség megszavazta az emelést, az ismertetett problémák kapcsán, akkor a dolgozóknak 
is megjár az emelés. Az alpolgármestereknek 300 ezer forintot jelent, egy 260 ezret keresőnél 
a 12% sokkal kevesebbet.  
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5672   Száma: 22.11.24/21/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 13:48  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: dr. Nadrai Norbert József képviselő ügykezelők bérezésével kapcsolatban 
benyújtott interpellációjáról a terület az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 12 80.00 66.66 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 3 20.00 16.67 
Szavazott 15 100.00 83.33 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 2   11.11 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
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159/2022. (XI. 24.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 
képviselő ügykezelők bérezése témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 
 
Bereczki Dávid tanácsnok Ügyrendi okafogyottá vált, mivel szerette volna tudni, hogy a 
pontozott rész mit jelentett. 
 

-----Különálló interpelláció: 7----- 
 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „az itt élők 2022-ben jogosan várják el, hogy Kaposvár 
az egyik, talán a legegészségesebb város legyen. A 2030-ra prognosztizált ígéret 
kampányszlogenné silányult, amelyet azok tudnak megítélni, akik megérik a 2030-at. 
A légszennyezettség-mérők adatait a városlakók hosszú évek ígérgetése után végre láthatják. 
Egyes városrészek adatai adott napszakban elkeserítőek, amelyet a szél a város több pontjára 
elsodor. Mit tesz a város a levegő szennyezettségének megszüntetése, az egészséges 
környezet érdekében? Ki ellenőrzi, milyen felhatalmazás alapján azokat, akik a levegőt 
szennyezik? Mit tesz a város, azért, hogy akiket a jövedelmük mélyszegénységbe taszított ne 
égessenek el válogatás nélkül mindent, ami éghető, ezzel veszélyeztetve valamennyi itt élő 
egészségét? Ki ellenőrzi és milyen segítséget nyújt azoknak, akik önhibájukon kívül nem 
képesek megfelelő tüzelőanyagot használni? Kinek van jogköre ellenőrizni a megfelelő 
tüzelőanyag rendelkezésre állását, annak hiánya esetén, ki jogosult intézkedni? Ki és milyen 
mértékben bünteti azokat, akik hanyagságból vagy tudatlanságból szennyezik a levegőt? A 
mérés óta sikerült-e beazonosítani szennyező vállalkozást?” 
 
Borhi Zsombor alpolgármester A légszennyezettséggel kapcsolatos bejelentéseket a 
Kormányhivatal vizsgálja ki. Kaposváron a levegőminőség alakulását a pmmonitoring.hu 
oldalon bárki figyelemmel kísérheti. Annak érdekében, hogy minden rászorulónak legyen 
tüzelője, illetve megfelelő tüzelővel fűtsön a fűtési szezon kezdetétől összesen 435 
kérelmezőnek összesen 18.059.000.-Ft időszaki fűtési támogatást fizettek ki. Lakásfenntartási 
támogatást fűtésre 137 főnek 4.212.400.-Ft értékben fizettek ki. 2022 évben 50 fő kapott 
összesen 102 m3 tűzifát. Rendkívüli települési támogatás keretében fűtésre 82 fő részesült 
összesen 2.050.000.ft támogatásban. A támogatásokon felül lakossági tájékoztató anyagokat 
tették közzé a helyes fűtési módokról, illetve arról, hogy milyen anyagokat tilos a tűzre tenni. 
 

-----Interpelláció elfogadása----- 
  
dr. Nadrai Norbert József képviselő elfogadta a választ azzal, hogy a Kormányhivatal, ha 
ellenőrzi ezeket, akkor ezt folyamatosan figyeljék is, mert ha továbbra is így maradnak a 
légszennyezettségi adatok, akkor ez problémát okoz. Tényleg nézzék meg, hogy kinek nincs 
tüzelője, mert akkor ott segíteni kell.  
 

-----Különálló interpelláció: 8----- 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő „a pazarlás, értelmetlen és drága üzemeltetésű 
beruházások rendszeresen felvetődnek a polgárokkal való találkozások alkalmával. Miért 
világítják a füvet a Teleki tömb játszóterén? Mi szükség van három mérleghintához 9 padra, 
amikor egy felajánló pénzén közterületen elhelyezett padból hatósági intézkedéseket indítottak 
a Vadkörte utcában? Mi szükség van mobil parkolás terjedésekor egy parkolási kóddal ellátott 



69 

 

útbaigazító tábla helyett több mint 3 millióba kerülő újabb parkolóórára az itt élők pénzéből? 
Nem csupán a városvezetők havija kerül évente több mint 76 millióba, a polgármesteri 
megbízottakkal együtt több mint 100 millióba az itt élőknek, hanem ésszerűtlen, pazarló 
beruházások is dühítik a kaposváriakat. Csak az itt élőkre vonatkoznak a megszorítások, a város 
elsötétítése, a vásárlóértékét vesztett bérek és nyugdíjak? Csak a dolgozóknak, diákoknak, 
ellátottaknak kell spórolni az energián, hidegben lenni ezen a télen?” 
 
Borhi Zsombor alpolgármester A teleki tömbbelső kialakításáról, az oda elhelyezett 
parkolóóráról évekkel ezelőtt a közgyűlés döntött. Kérte, hogy fogadja el a többség véleményét. 
A terület megvilágítására ugyanaz vonatkozik, mint többi közterületünkre, a KAVÜ 
közvilágítás mértékét legfeljebb ötven százalékkal csökkentheti. Megszüntetni azért sem 
fogják, mert több panasz érkezett a területen rendszeresen megjelenő hajléktalanokra. 
 
 

-----Interpelláció elfogadása----- 
 
  
dr. Nadrai Norbert József képviselő nem a közvilágításról van szó, hanem mint a Kossuth 
téren kerek világítók vannak, amelyiket benőtte a fő. Ráadásul az egyik villog is. Azt a választ 
várta volna, hogy holnap elintézi. Azt várta volna, hogy holnap lekapcsolják a fű világítását.  
 
Borhi Zsombor alpolgármester kérte jegyző urat, hogy intézkedjen a lekapcsolásról. 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő így elfogadta a választ. 
 

-----Különálló interpelláció: 9----- 
 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő „az itt élő demokráciában hívők érdekében kérdezem: 
Hogy fordulhatott elő, hogy a 2022. szeptember 22-i közgyűlésen elhangzó interpellációt és 
az arra adott választ, annak elfogadása vagy elutasítása előtt egy nappal a szakbizottságok 
közül, ráadásul a Jogi Bizottság tárgyalta, amikor az még nem volt nyilvános? 
Az interpelláció tárgya az egyes bizottságokat vezetők tényekkel alátámasztott 
alkalmatlanságáról szólt. Az SZSMSZ vonatkozó szabályai megsértésére ki adott utasítást? Ki 
adta ki a három nappal a közgyűlés előtt az SZMSZ előírásainak megfelelően a polgármesterhez 
benyújtott interpellációt a Jogi Bizottság tagjainak? Az interpellációk történetében sem 
Kaposváron, sem az Országgyűlésben nem fordult még elő ehhez hasonló jogsértés. Ki a 
felelős? Mit kíván tenni, hogy a jövőben ne történjen ilyen példátlan megsértése a képviselői 
jogoknak?” 
 
Borhi Zsombor alpolgármester a Jogi Bizottság 2022. szeptember 21. napján tartott ülésén a 
jogszabályok betartásával járt el. Ha jogszabálysértésre hivatkozik, akkor kérte, hogy pontosan 
jelölje meg, hogy milyen jogszabály melyik paragrafusát sértette meg a bizottság.  
 
 

-----Interpelláció elfogadása----- 
 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő a válasz nem tényszerű, ezért nem fogadta el.  
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Szavazás eredménye 
 

#: 5673   Száma: 22.11.24/21/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 13:57  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: dr. Nadrai Norbert József képviselő interpelláció előzetes bizottsági 
tárgyalásával kapcsolatban benyújtott interpellációjáról a terület az alábbiak szerint 
szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 12 80.00 66.66 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 3 20.00 16.67 
Szavazott 15 100.00 83.33 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 2   11.11 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
 
160/2022. (XI. 24.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 
képviselő interpelláció előzetes bizottsági tárgyalása témájában benyújtott interpellációjára 
adott választ. 
 

-----Különálló interpelláció: 10----- 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő „a Rippl-Rónai utcán és a Kontrássy utcán közlekedők 
védelmében kérdezem:2022. szeptember 22-i közgyűlésen jeleztem, hogy a 2022. május 25-i 
jégvihar kitörte az önkormányzat által 60 millióért eladott 9 lakásos társasház átépítését 
szolgáló épület, a Kontrássy u. 6. ablakait. Hónapok után is kitört üvegek lógnak, a járda nincs 
elkerítve, így közvetlen veszélyt jelent az arra járó gyalogosokra. Az erkélyajtó is nyitva, 
teljesen gondozatlan az épület, történt-e felszólítás a gondozásra? A jelzésemet megköszönték 
a közgyűlésen azzal, hogy a tulajdonost felszólítják az épület gondozására. Mikor postázták az 
írásbeli felszólítást? A jelzés óta 2 hónap telt el, a hatóság mit tett, milyen kényszerintézkedést 
foganatosított? Meddig lesz ilyen állapotban az ingatlan? Milyen garanciákat rögzít a szerződés, 
az épület állagmegóvása és az arra közlekedők biztonsága érdekében? Az utcában lakó jelezte, 
hogy az önkormányzati eladással érintett szomszédos épület cserepei is elcsúsztak, ami veszélyt 
jelenthet. 6 hónap alatt miért nem sikerült a veszélyes üvegek eltávolítása, az érintett 
járdaszakasz elkerítése?” 
 
Borhi Zsombor alpolgármester az Önkormányzat 2022. január 13. napján kelt adásvételi 
szerződéssel értékesítette a Kontrássy u. 6. szám alatti ingatlant a Fifty Invest Vagyonkezelő és 
Tanácsadó Kft részére. A szerződés 3.2. pontja alapján vevő vállalta, hogy az ingatlan tető-, 
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homlokzat- felújítási munkáit, az épület szigetelését, csapadékvíz elvezetését az ingatlan 
tulajdonjogának megszerzését követő 2 éven belül megvalósítja. Ennek biztosítékául 
visszavásárlási jog lett kikötve. A Vagyongazdálkodási Iroda október hónapban felszólította a 
tulajdonos ügyvezetőjét az ingatlan környezetének rendberakására, amelynek a cég eleget tett. 
Az erkélyajtó és a felülvilágító ablakok korábban is nyitva voltak, mert azon keresztül történik 
az épület szellőztetése. Az épület elkerítése nem indokolt. 
 

-----Interpelláció elfogadása----- 
  
dr. Nadrai Norbert József képviselő kérte, hogy valamelyik kollegáját küldje ki és nézzék 
meg az ablakokat. Nincs elkerítve, az ablakok lógnak ki és ráeshet a járókelőkre. A válaszát 
abban az esetben tudja elfogadni, ha megígéri, hogy holnap rendezik.  
 
Borhi Zsombor alpolgármester rendezni fogják, megnézeti.  
 

-----Különálló interpelláció: 11----- 
  
dr. Nadrai Norbert József képviselő „2022. évi költségvetés elfogadásakor kérdésre a 
polgármester betegsége alatt alpolgármester úr az alábbi tájékoztatást adta: „El fog indulni idén 
várhatóan nyár elején a közbringa-rendszer. Itt 1 milliárd 250 millió forint körüli összeget 
költünk, bringapumpa pálya fog épülni a Városligetben és új köztéri eszközöket helyezünk ki.” 
Hány közbringa-rendszer próbálkozás volt eddig Kaposváron? Ezek megszűnte után, mennyi 
volt a ráfordítás, az igénybe vevők száma és a pénzügyi eredmény? Ezekhez mivel járult 
hozzá az önkormányzat pénz, közterület stb., ez mennyibe került az itt élőknek és a magyar 
adófizetőknek? A jelenlegi rendszer igényfelmérése hol érhető el? Ez alapján mennyi bevételt 
kalkuláltak és mennyi az éves működtetési költség? Polgármester úr már adott választ, hogy 40 
millió, amit visszadobott. Hónapok óta kint vannak az állomások kerékpárok nélkül, mennyi 
lenne ezen közterületek bérbeadásának összege? A Zselic Áruház és az Arany tér igen közel 
van egymáshoz, mi indokolja a közeli telepítést? Az oktatási intézmények, vállalatok elérése 
miért nem volt cél? Az állomások és az itt élők jövedelmének, illetve kerékpár tulajdonlásuk 
ismeretében vélhetően a turistáknak készült rendszer a turisztikai célpontokra fókuszál csak? 
Mikor tekereghetnek az arra vállalkozók a közbringa kerékpárjain? Az itt élők pénzének 
elszórása a polgármester őszinte válaszát igényli.” 
 
Borhi Zsombor alpolgármester korábban egy pécsi vállalkozó üzemeltetett Kaposváron egy 
négy állomásból álló rendszert, amely a kaposváriaknak egyetlen forintjába sem került. 
A projekt előkészítési szakaszában az önkormányzat a megvalósíthatósági tanulmányt 
készíttetett, melyben a közbringa rendszer használati hajlandósága is bemutatásra került. Az 
állomás helyszínek megválasztása során egyaránt szempont volt az intézmények, forgalmas 
csomópontok és vállalatok, valamint más közlekedési eszközök elérése. A Honvéd utcai 
aluljárónál és az Arany János téren kialakított helyszínek mindegyike forgalmas és sűrűn lakott 
területeken helyezkedik el, éppen ezért nem csak a turisták igényeit elégíti ki és nem csak a 
turisztikai célok megközelítésére szolgál. A kerékpárok már megérkeztek, a kihasználatlan téli 
időszakban még nem kerülnek kihelyezésre. A kaposváriak tavasztól használhatják a 
kerékpárokat. 

-----Interpelláció elfogadása----- 
 

dr. Nadrai Norbert József képviselő a választ nem fogadta el.  
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Szavazás eredménye 
 

#: 5674   Száma: 22.11.24/21/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 14:04  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: dr. Nadrai Norbert József képviselő közbringa rendszerrel kapcsolatban 
benyújtott interpellációjáról a terület az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 12 85.71 66.67 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 2 14.29 11.11 
Szavazott 14 100.00 77.78 
Nem szavazott 2   11.11 
Távol 2   11.11 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
161/2022. (XI. 24.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 
képviselő közbringa rendszer témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 
 
Szita Károly polgármester megérkezett, így a testület 17 fővel folytatta munkáját.  

 
-----Különálló interpelláció: 12----- 

 
dr. Nadrai Norbert József képviselő „a közvilágítási problémák rendszeresen felvetődnek a 
polgárokkal való találkozások alkalmával. Hatodik alkalommal interpellálok ebben a témában. 
2022. szeptember 22-i közgyűlésen az alábbi válaszokat adta: „A fénymérés harmadánál 
állapítottak meg fényerősség hiányt. Nem a lámpák miatt, hanem fákat kell kivágni, csonkolni 
ahhoz, hogy elég legyen a fényerősség. Ütemterv készül ehhez” „a vizsgálati 
jegyzőkönyv kivitelezési problémát nem állapított meg. A fényerő jó, de a hatását nem tudja 
kifejteni, mert a fák leárnyékolják. A vizsgálat alapján, ahol szükséges gyéríteni fogjuk a 
lombkoronát.” Az itt élők, a tulajdonosok képviseletében kérdezem: Melyik napon kapcsolták 
le az épületek díszkivilágítását végre pl. Városháza, Székesegyház, Dorottya Ház? Bizottsági 
ülésen kapott válaszként elhangzott, hogy minden második lámpát lekapcsolhatnak, kivéve a 
közlekedés biztonságát veszélyeztető részeken pl. gyalogátkelők. Mikor és milyen formában 
kapnak az adófizetők tájékoztatást az utcájukban, környékükön a lámpák lekapcsolásáról? 
Sokszor kaptak már levelet a polgármestertől színes papíron, amelyek közös jellemzője, hogy 
minden rendben van. Most is írni fog végre a tényekről? Elmondtam már a mai napon, hogy a 
megtakarítások ne csak a városlakókat érintsék, hanem a vezetőket is. Többször 
kezdeményeztem, hogy saját gépjárműveiket használják az arra jogosultak, az önkormányzati 
forrásból üzemelő drágább üzemanyaggal közlekedő ún. céges kocsik helyett, de ezt 
leszavazták. Az udvartartása a polgármesteri megbízottakkal együtt több mint 100 milliót  
emészt fel egy évben, ennek ismeretében valóban van erkölcsi alapja lekapcsolni az itt élők 
pénzéből fizetett közvilágítást? 
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Szita Károly polgármester A közvilágítás helyi működési rendjéről a mai közgyűlés döntött. 
Sajnálom, hogy képviselő úr figyelmét elkerülte. Utalt a fontos csomópontokban a 
faritkításokra is, amit el kell végezni.  
 

-----Interpelláció elfogadása----- 
 

dr. Nadrai Norbert József képviselő a választ azért nem tudja elfogadni, mert kettős mérce 
nem lehet.  

Szavazás eredménye 
 

#: 5675   Száma: 22.11.24/21/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 14:07  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: dr. Nadrai Norbert József képviselő közvilágítás fényereje és lámpák 
lekapcsolásával kapcsolatban benyújtott interpellációjáról a terület az alábbiak szerint 
szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 13 76.47 72.21 
Nem 1 5.88 5.56 
Tartózkodik 3 17.65 16.67 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
162/2022. (XI. 24.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 
képviselő közvilágítás fényereje és lámpák lekapcsolása témájában benyújtott interpellációjára 
adott választ. 

-----Különálló interpelláció: 13----- 
 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „Az itt élő környezetükre figyelő polgárok és a 
Közgyűlés maradék méltóságának megóvása érdekében kérdezem: Melyik napon osztják a 
lakóknak a használt sütőolaj gyűjtőedényeket? 2017-ben jelentette be a tesztprogramot a 
Városháza. Azóta elhangzott a jövőre meglesz, idén megvalósul, hamarosan időtávlatok 
említésével. Korábbi interpellációimra az alábbi válaszok születtek: A jegyző úr: „Ebben az 
évben (2021) az edények kiosztásra kerülnek.” Polgármester úr: „amikor megérkeznek 
gyűjtőedények, akkor indul a gyűjtés.” Polgármester úr eltávozott, akkor Alpolgármester úr 
adott választ:  „a gyűjtőedények szállítására a szerződés megkötésre került. A családi házas 
övezetben kiosztandó háromliteres edényzet teljes mennyisége leszállításra került, ez 13738 db. 
Az okos edények, melyek a társasházakhoz kerülnek kihelyezésre, műszaki próbája megtörtént, 
a gyártást megkezdték, de a kivitelező az orosz-ukrán háború okozta piaci helyzetre hivatkozva 
akadályközléssel élt. Kérte, hogy a szállítási határidőt módosítsák 2022. augusztus végére. A 
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Nonprofit Kft. kidolgozta az edények lakosságnak történő kiosztásának rendjét, mely 
szeptemberben megkezdődhet.” Legutóbbi interpellációmra az alábbi választ adta a 
polgármester: „a használt sütőolaj házhoz menő begyűjtésének programja valóban csúszik, 
aminek legfőbb oka, hogy olyan programot vezetünk be, amit előttünk még senki sem csinált. 
A Közszolgáltató folyamatosan egyeztet az NHKV Zrt-vel, akivel megegyeztek a 
finanszírozásról. Jelenleg a szerződések véglegesítése történik. Amint pontosan látjuk a 
tevékenység mögötti pénzügyi biztosítékot, attól a pillanattól kezdve indul az edények 
kiosztása, és a gyűjtés is. Melyik napon kezdik el a háztartási sütőolaj házhoz menő 
begyűjtését? Hol és mennyiért tárolja a 13.738 db edényt? Mennyibe került eddig ez a program?  
 

Szita Károly polgármester a szeptemberben adott válaszát továbbra is fenntartja. Amint 
pontosan látják a tevékenység mögötti pénzügyi biztosítékot onnantól kezdve indulhat az 
edények kiosztása, és az olaj begyűjtése. 
 

-----Interpelláció elfogadása----- 
 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem kapott választ egy kérdésre, hogy ezeknek az 
edényeknek a tárolási költsége mennyi. A választ nem fogadta el.  
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5676   Száma: 22.11.24/21/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 14:10  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: dr. Nadrai Norbert József képviselő használt sütőolaj begyűjtésével kapcsolatban 
benyújtott interpellációjáról a terület az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 13 76.47 72.21 
Nem 1 5.88 5.56 
Tartózkodik 3 17.65 16.67 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
163/2022. (XI. 24.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 
képviselő használt sütőolaj begyűjtése témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 
 

-----Különálló interpelláció: 14----- 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő „a Kaposvári Városüzemeltetési Nonprofit Kft. online 
panaszkezelő oldala nem alkalmas a panaszok kezelésére. Áprilisban jelentettem be a panaszt, 
kértem külön választ, azóta nem sikerült választ kapnom. Kérdeztem, hogy a város fáinak 
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kivágásában többször nyilvánosság elé lépett. Az eszközbeszerzésről, azok költségvetési 
forrásigényéről többször hallottunk, de a városban élők tapasztalatai nem tölthetik el 
elégedettséggel. A teljesen elszáradt fák látványa nem igényel műszeres vizsgálatot, csak el kell 
végezni a munkát végre. Annyi elszáradt fa van már a városban, hogy egy kivágási terv 
közzétételét javasoltam, amit a városlakók követhetnek. Az interpellációmban 5 hónappal 
ezelőtt megkérdeztem: „Melyik alpolgármestert - több mint 300 000 Ft emelést javasolt nekik 
bízta meg a három főállású közül, aki e terület felügyeli, akihez a kaposváriak fordulhatnak a 
problémákkal? Az Ön távollétében alpolgármester válaszában elmondta, hogy „a 
Városüzemeltetési Kft. felmérése szerint az idén 108 db kiszáradt fa kivágásra kerül. A 
fakivágásokat a Kft. ütemezetten, vállalkozó bevonásával végzi, melynek eredményeként 38 
fát kivágtak. A még hátralevő 70 fát a vállalkozók az ősz végéig kivágják.” A természet ereje a 
legnagyobb ellenőre e munkának. A kiszáradt fák emberre, gyermektől a nyugdíjasig, állatra és 
épületre, parkoló autókra, egyéb vagyontárgyakra egyaránt veszélyt jelentenek. 
Nem először fordul elő, - lsd. toponári Lovas utca burkolatjavítás – hogy a képviselőnek adott 
válaszban felelős vezető által a trehányság kijavításáért vállalt határidőt nem tartja be a 
válaszadó, ezért ismételten kérdezem: Mikor teszi közzé a város honlapján a fakivágási és 
újratelepítési tervet? 2022. ősz végére, hány kiszáradt fa van közterületen, azok kivágására, 
melyik napig kerül sor? 
  
Szita Károly polgármester A Városüzemeltetési Kft ebben az évben a mai napig 113 db fát 
vágott ki. A fakivágási tervnek akkor lenne értelme ha a fák tervszerűen száradnának ki. A 
mérések óta az idei nyár volt a legmelegebb és a legaszályosabb is egyben, ami szükségszerűen 
együtt járt a növényzet bizonyos mértékű pusztulásával. A Városüzemeltetési Kft-től továbbra 
is elvárja, hogy minden élet és vagyonbiztonságot veszélyeztető fát távolítson el a közterekről. 
 

-----Interpelláció elfogadása----- 
 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem javasolja elfogadni a választ. Már kiszáradt fák 
vannak például a Kanizsai u-i lakótelep parkolójában ott van kettő, amit ki kellene vágni. Az 
ütemezési terv az újratelepítésre vonatkozik. Nem fogadta el a választ.  
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5677   Száma: 22.11.24/21/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 14:14  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: dr. Nadrai Norbert József képviselő elszáradt fák kivágásával kapcsolatban 
benyújtott interpellációjáról a terület az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 13 86.67 72.22 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 2 13.33 11.11 
Szavazott 15 100.00 83.33 
Nem szavazott 2   11.11 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
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Megjegyzés: 
 
164/2022. (XI. 24.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 
képviselő elszáradt fák kivágása témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 
 

-----22 Előterjesztés az elrendelt igazgatási szünet időtartamának módosításáról ----- 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 
dr. Csillag Gábor jegyző kiegészítésként elmondta, hogy ez egy korábbi határozat módosítása, 
mivel a kormányzati igazgatási szünethez igazítják az önkormányzati igazgatási szünetet.  
 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 
 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5678   Száma: 22.11.24/22/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 14:15  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatokról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 17 100.00 94.44 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
165/2022. (XI. 24.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése módosítja a 82/2022. (VI. 16.) önkormányzati 
határozatát és Kaposvár Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalában a 2022. december 22. 
és 2023. január 6. közötti munkanapokra a különleges jogállású szerveknél és a helyi 
önkormányzatok képviselő-testületeinek hivatalánál elrendelhető igazgatási szünetre 
alkalmazandó veszélyhelyzeti szabályokról szóló 460/2022. (XI. 10.) Korm. rendelet alapján 
igazgatási szünetet rendel el.  
 
A Közgyűlés felkéri a jegyzőt, hogy az azonnali intézkedést igénylő esetekre a hatósági, az 
anyakönyvi és egyéb feladatok csökkentett létszámban való ellátásáról, valamint az ügyfelek 
tájékoztatásáról gondoskodjon. 
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Felelős: dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina (az ügyfelek tájékoztatása) 
 dr. Gróf Regina irodavezető (dolgozók tájékoztatása) 
Határidő:     2022. november 30. 
 

-----23 Előterjesztés a lejárt határidejű közgyűlési határozatokról ----- 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 

-----Kérdések----- 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő a 41/2022. határozatnál az egészségügyi központ 
üzemeltetésére vonatkozóan az írták, hogy 2023. áprilisában nyit. Hiányolja azt a mondatot, 
hogy a munkahelyi szűréseket folyamatosan végzik. Javasolta, hogy egészítsék ki. A 68/2022-
es határozatban a Labdarúgó Kft. részére biztosított támogatás összege mennyi volt. Az 
átvételnek mennyi az összköltsége? A 82/2022-es határozat ugyanaz, amit az előző napirendnél 
tárgyaltak, az igazgatási szünet. Javasolta, hogy a határozatot, mivel ezt módosítják, jelenítsék 
meg. 102/2022. határozat 150 milliós 6 ha-s terület értékesítése. Még mindig kitart-e az mellett, 
hogy ennyi összegért el kívánja adni, köt-e ki visszavásárlási jogot, mi lesz a földdel, ha a vevő 
esetleg nem folytatja gazdasági tevékenységét, hogy akadályozza meg, hogy a területet nem a 
város céljainak megfelelően használják? A 105/2022. határozatnál miért szerepel a bizottsági 
vélemények között az, hogy a képviselő indítványát elutasította, mikor indítványára 
módosította az előterjesztést a fűtési időszak kibővítésével?  
 
Szita Károly polgármester minden közgyűlési határozatot fenntart. Az igazgatási szünetről 
újat hoztak. A Labdarúgó Kft-s összegre nem tudott válaszolni.  
 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5679   Száma: 22.11.24/23/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 14:19  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 15 93.75 83.32 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 1 6.25 5.56 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
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166/2022. (XI. 24.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a lejárt határidejű közgyűlési 
határozatokról szóló előterjesztést, és a következő határozatokat hozta: 
 
1) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 123/2017. (VI. 12.) 

önkormányzati határozat 1. pontjának határidejét 2023. január 31-re módosítja. 
 
 Felelős:  Szita Károly polgármester 
 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2023. január 31. 
 
2) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 21/2020. (V. 15.) 

Kaposvár Megyei Jogú Város polgármestere önkormányzati határozatának határidejét 
2023. január 10-re módosítja. 

 
 Felelős:  Szita Károly polgármester 
 Közreműködik: Szirják Imréné igazgató 

Balogh Beáta igazgató 
Határidő:  2023. január 10. 

 
3) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 21/2022. (II. 24.) 

önkormányzati határozat 4. pontjának határidejét 2023. június 30-ra módosítja. 
 
 Felelős:  Szita Károly polgármester 
 Közreműködik: Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

Határidő:  2023. június 30. 
 
4) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése tudomásul vette a polgármester 2022. évi 

szabadságának ütemezésére adott tájékoztatatást. 
 
 Felelős:  Szita Károly polgármester 
 Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 
 Határidő:  folyamatos 
 
5) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 41/2022. (IV. 28.) 

önkormányzati határozat 5. pontjának határidejét 2023. április 30-ra módosítja. 
 
 Felelős:  Szita Károly polgármester 
 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2023. április 30. 
 
6) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 58/2022. (IV. 28.) 

önkormányzati határozat határidejét 2022. december 31-re módosítja. 
 
 Felelős:  Szita Károly polgármester 
 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2022. december 31. 
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7) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 76/2022. (VI. 16.) 

önkormányzati határozat 2. és 10. pontjának határidejét 2023. szeptember 30-ra 
módosítja. 

 
 Felelős:  Szita Károly polgármester 
 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2023. szeptember 30. 
 
8) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 86/2022. (VI. 16.) 

önkormányzati határozat határidejét 2022. december 31-re módosítja. 
 
 Felelős:  Szita Károly polgármester 
 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2022. december 31. 
 
9) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 102/2022. (VIII. 9.) 

önkormányzati határozat határidejét 2023. március 31-re módosítja. 
 
 Felelős:  Szita Károly polgármester 
 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2023. március 31. 
 

10) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 118/2022. (IX. 22.) 
önkormányzati határozat 5. pontját visszavonja. 

 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

    Balogh Beáta igazgató 
Határidő:  azonnal 

 
-----24 Előterjesztés az Európai Bizottság elnökének küldött levél támogatásáról ----- 

 
-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 
Szita Károly polgármester érintette már az Európai Bizottság Elnökének írt levelet. Három 
dolgot kért ebben a levélben. Egyrészt kérte, hogy a szankciókat módosítsa, amelyek az orosz-
ukrán háború miatt születtek és az energiával kapcsolatos szankciókat vegye ki az 
előterjesztésből. A másik, amit kért, hogy biztosítsa a Bizottság a magyar embereknek megjáró 
forrásokat, a helyreállítási alapot, a felzárkózási alapot. Ezekből a forrásokból már lehetett 
volna energiahatékonysági beruházásokat kivitelezni. A harmadik, hogy a békét nemcsak 
szavakba kell akarni, hanem tettekben is. A magyarok békét szeretnének, békében szeretnének 
élni, és ezt segítse elő. A levelet átvették több, mint egy hónappal ezelőtt. Levélíróként az összes 
települést kérte, hogy amennyiben egyetértenek a levél tartalmával, csatlakozzanak. A 
települések 80%-a csatlakozott ehhez a levélhez eddig, de minden nap kap csatlakozó leveleket. 
Erről értesíteni fogja az Európai Bizottság elnökét. Bízik benne, hogy egy ilyen nagymértékű 
összefogást nem fogja figyelmen kívül hagyni az elnök.  
 

-----Kérdések----- 
 

Felder Frigyes képviselő a beadott módosító indítványát visszavonta.  
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-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 
Szavazás eredménye 

 
#: 5680   Száma: 22.11.24/24/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 14:24  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 13 100.00 72.22 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 13 100.00 72.22 
Nem szavazott 4   22.22 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
167/2022. (XI. 24.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy egyetért az előterjesztés 
mellékleteként csatolt, a Megyei Jogú Városok Szövetségének elnöke által Ursula Von der 
Leyen-hez, az Európai Bizottság elnökéhez intézett levél tartalmával, és támogatja az abban 
foglaltakat. 
 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 
Határidő: azonnal 
 
 

-----25 Tájékoztató a polgármester, a jegyző, a bizottságok és a településrészi 
önkormányzatok átruházott hatáskörben hozott döntéseiről (2022. III. negyedév)----- 

 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 
 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 
 
 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 
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Szavazás eredménye 

 
#: 5681   Száma: 22.11.24/25/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 14:24  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100.00 88.88 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
168/2022. (XI. 24.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a polgármester, a jegyző, a bizottságok és a 
településrészi önkormányzatok 2022. III. negyedévben átruházott hatáskörben hozott 
döntéseiről szóló tájékoztatót elfogadja. 
 
 

-----26 Tájékoztató a 2022. évi költségvetés I-IX. havi önkormányzati hátralékok 
alakulásáról ----- 

 
-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 
-----Kérdések----- 

 
dr. Nadrai Norbert József képviselő közel 38 millió szerepel a lakbérhátralékoknál. Mi a 
lehetősége, hogy behajtsák ezeket? Közel 42 millió a reklámtábla hátralék. Ez hogy fordulhat 
elő? Az összes adóhátralék átlépte a kétmilliárdot. Mi az oka a növekedésnek. A 
Vagyonkezelőnek is magas a hátraléka. A KAVÍZ-nek is nagy a hátraléka. Mennyi a peresített 
összeg és mennyi és mikorra várhatóak önkéntes befizetések? 
 
Szita Károly polgármester válaszában elmondta, hogy mindig voltak és vannak is hátralékok. 
A hátralékok kezelésére többféle rendszer létezik, amivel élnek is a város polgárai. Lehet 
részletfizetést kérni, támogatásokat kérni, amit a szolgáltató kap meg.  
 
 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 
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Szavazás eredménye 

 
#: 5682   Száma: 22.11.24/26/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 14:27  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 15 100.00 83.33 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 15 100.00 83.33 
Nem szavazott 2   11.11 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
169/2022. (XI. 24.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta és tudomásul vette a 2022. szeptember 
havi önkormányzati hátralékok alakulásáról szóló tájékoztatót. 
 

-----27 Előterjesztés a kaposvári tudományos és innovációs parkról ----- 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 
Szita Károly polgármester kiegészítésként elmondta, hogy azért hozta be ezt az anyagot, mert 
a legutóbbi közgyűlésen kérték. Reméli, hogy az Óbudai Egyetem megkapja azt a forrást 
karácsony előtt, ami lehetővé teszi, hogy tőkét emeljen, és létrehozzák a Science parkot 
üzemeltető gazdasági társaságot. A megalakult 3 milliós Kft-nél nem akartak 25%-ba bemenni, 
mert a beviendő terület ára magasabb, mint a Kft. tőkéje. Ezért kell emelni azt. A munkák 
folynak függetlenül attól, hogy közös Kft. létrehozása még nem történt meg.  
 

-----Kérdések----- 
 
Pintér Attila képviselő örül az anyagnak. A jövőipari fejlődés központi koncepciója, ami azt 
jelenti, hogy Székesfehérvárt, Kaposvárt, és Zsámbékot szeretné az egyetem jövőipari 
központtá fejleszteni, milyen fejlesztéseket takar? A parknak kik lesznek az első beköltözői? A 
koncepciónak része, hogy valamilyen módon a MATE Kaposvári Campusa is része legyen 
ennek a tevékenységnek? Támogatandó az a cél, amit az előterjesztés tartalmaz.  
 
Szita Károly polgármester nem tud rá válaszolni, hogy mikor tudják átadni a gyártócsarnokot 
és struktúrát. A MATE is része lesz az élelmiszergazdaság által a parknak. Konkrét választ még 
nem tud, hogy mit csinál a másik két telephely. Nem ugyanazt, mint Kaposvár. Jegyző urat 
kérte, hogy kérjen pontos információkat a fejlesztésekről, mire az alapításról szóló előterjesztést 
a Közgyűlés elé terjeszti.  
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-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5683   Száma: 22.11.24/27/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 14:31  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100.00 88.88 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
170/2022. (XI. 24.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy támogatja a Kaposvárra 
tervezett Tudományos és Innovációs Park létrehozását, a kaposvári 3657/116 hrsz. alatt 
nyilvántartott, Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzatának 1/1 arányú tulajdonát képező, 
„beépítetlen terület” művelési ágú, telekhatár rendezést követően 42.024 m2 alapterületű 
területen. Elvi hozzájárulását adja az ingatlannal kapcsolatos csereügylet előkészítéséhez, 
amely keretében az ingatlanért cserébe a Kaposvári Tudományos és Innovációs Park Nonprofit 
Korlátolt Felelősségű Társaságban üzletrészt szerez az Önkormányzat. A csereügylet és a 
társasági szerződés jóváhagyásáról a Közgyűlés dönt. 

 
Felelős:              Szita Károly polgármester  
Közreműködik:             Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:              2023. július 1. 

 
 

-----28 Előterjesztés alapítványi támogatásról ----- 
 

 
-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 
 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 
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-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 
 

 
Szavazás eredménye 

 
#: 5684   Száma: 22.11.24/28/0/A/KT 
Ideje: 2022 november 24 14:32  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 17 100.00 94.44 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
171/2022. (XI. 24.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése hozzájárul az alábbi alapítványi támogatáshoz: 
 
Köznevelési és Kulturális Támogatási Keret terhére 
 

- Mikrokozmosz Művészeti Alapítvány részére    150.000,-Ft 
(Magyary Timót Gergely Amszterdami Művészeti Egyetem Szaxofon Tanszakán történő 
továbbtanulásához.) 

 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  Balogh Beáta igazgató 
Határidő:  2022 december 31. 
 
 
Több kérdés és hozzászólás nem hangzott el, így a levezető elnök zárt ülést rendelt el.  

 
A zárt ülés után nyílt ülés következett napirend utáni hozzászólással.  

 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő „Kedves Kaposváriak! 2022. évet a két éve tomboló 
koronavírus járvány folytatásaként kezdtük, már hatósági áras volt pár alapvető élelmiszer és 
az üzemanyag az elszabadult áremelések miatt. Több mint négyszáz kaposvárit vesztettünk el 
a járvány miatt, sokan nem jutottak a megszokott rendben orvosi ellátáshoz. Szégyen, hogy ma 
sincs közzétéve az áldozatok pontos száma. Civilizált országban egy település emlékoszlopot 
állít az áldozatoknak. A Közgyűlés többsége elutasította a polgárok általános tesztelését, csak 
az önkormányzati alkalmazottak számára sikerült elérni a tesztelést. Keleti szomszédunkat, 
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ahol magyar kisebbség él katonai invázió, helyenként népirtás, menekülthullám sújtja. 
Felszólalásomra először kitérő, de másnap konkrét pénzügyi támogatást nyújtott Kaposvár két 
korábban is támogatott beregszászi településnek Gút és Rafajnaújfalunak. A gazdasági válság 
és az energiaválság gyors intézkedéseket igényelt, ahogy korábban a járvány elleni védekezés 
is. Az itt élők csak sodródtak, hiába kezdeményeztem a válságkezeléshez szükséges tervek 
nyilvánosságra hozatalát, maradt a megszokott elhallgatás, és a tényekkel szembeni 
kinyilatkoztatás. A gázáremelést rezsicsökkentés csökkentésének nevezték, a bezárásokat 
átszervezésnek, az infláció pedig jelzőket kapott, mintha lenne értelme. Először háborús, majd 
szankciós, de ha ráunnak az emberek van még lehetőség bővíteni, csak értelme nincs. A kenyér, 
vaj, sajt és minden más csak drágul. Magyarország versenyképessége az alacsony bér, mondta 
az iparkamara elnöke. A leszakadó régiókban mint Kaposváron és környékén még rosszabbak 
a bérek, amely olyan prést jelent a folyamatosan emelkedő árak miatt, hogy nő azon családok 
száma, ahol 20-án már nincs pénz. Ebben az időszakban a 4 városi vezető milliós havijának 
több mint 300.000,-Ft-os emelése történt és még kellett hozzá 260.000,-Ft cafetéria is. A céges 
kocsiról pedig nem mondtak le, amelyikbe drágább üzemanyagot vehetnek az itt élők. 
Diák lázadással kezdődik mindig a gyökeres változás, olyan korosztály tiltakozik, amelyik nem 
simult bele a megalkuvó hétköznapokba, nem viselik el a kudarcot és kitörnek. Nincs tanár, 
nincs jövő! 2023-ban két fő feladata lesz a városnak, a nélkülözők segítése és a város 
működtetése. Ehhez azonban szakítani kell a 2022-ben kiugró négy városvezető és 
polgármesteri megbízottak több mint 100 milliós éves kiadásával, mert a város ezt nem bírja el, 
sem pénzügyileg, sem erkölcsileg. Nagyobb nyilvánosságra, tervezhető döntésekre, 
szolidaritásra van szükség. A 2023. évi költségvetésnek ezt kell tükröznie, látni akarják az itt 
élők, hogy Kaposvár pénzügyi tortájából, ki mekkora szeletet kap. Egyensúly esetén lehet csak 
esélye az összefogásnak és enélkül nem megy. Advent első vasárnapja lesz a héten, minden itt 
élőnek Áldott Karácsonyt és Békés Új Esztendőt Kívánok! 
Köszönöm, hogy meghallgattak, remélem nyitott szívvel és értelemmel tették.„ 
 
Szita Károly polgármester bezárta az ülést, szeretettel vár mindenkit vasárnap az ünnepi 
fények felkapcsolására. A karácsonyi vásár 22.oo óráig lesz nyitva minden nap, utána a 
díszkivilágítást is lekapcsolják.  
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